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AGENDA GEMEENTERAAD
MAANDAG 9 NOVEMBER 2020

1. Politieverordening - digitale gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 
zonder fysiek publiek maar met livestreaming op 9 november 2020 - bekrachtiging

Om de verspreiding van het COVID-19 virus tegen te gaan, vaardigde de burgemeester op 28 oktober 
2020 de politieverordening uit inzake de digitale gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 
zonder fysiek publiek maar met livestreaming op 9 november 2020.

Bijlage: 
1) Besluit van de burgemeester van 28 oktober 2020

Bekrachtiging van het besluit van de burgemeester van 28 oktober 2020 wordt gevraagd.

------------------------

2. Notulen gemeenteraad - 12 oktober 2020 - goedkeuring

De notulen van 12 oktober 2020 werden in Meeting.mobile gekoppeld als bijlage aan dit agendapunt.

Bijlage:
1) Notulen met verslag toegevoegde agenda gemeenteraad 12 oktober 2020

Goedkeuring notulen wordt gevraagd.

------------------------

3. Subsidiereglement - noodsubsidies voor gemeenschapshuizen- goedkeuring

Met de middelen uit het Vlaamse corona-noodfonds heeft de gemeente reeds een aantal financiële 
ondersteuningen uitgewerkt en uitbetaald.

Zo werd in zitting van de gemeenteraad van 27 juli 2020 goedkeuring verleend aan het eenmalige 
subsidiereglement 'noodsubsidies corona voor verenigingen'.  

In zitting van 7 september 2020 werd goedkeuring verleend aan het reglement 'renteloze 
coronalening cultuur-, jeugd-, en sportsector'.

In zitting van 12 oktober 2020 werd het reglement 'coronasubsidie voor verenigingen periode 1 juni 
2020 tot 30 juni 2021' goedgekeurd.

Bijkomend wil de gemeente vanuit het corona-noodfonds ook een nominatief bedrag voorzien om 
onze gemeenschapshuizen te ondersteunen.  Deze gemeenschapshuizen vormen namelijk een 
belangrijke schakel in ons verenigingsleven.  Vanuit het corona-noodfonds wordt een bedrag van 
22.500 euro voorzien.  Dit wordt aangevuld met een bedrag van 22.500 euro vanuit het budget  
dorpenbeleid.

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------
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4. Molse derdewereldorganisaties - subsidies 2020 - goedkeuring

Het gemeentebestuur voorziet € 27.500 subsidies voor de organisaties die ontwikkelingsprojecten in 
het Zuiden ondersteunen en lid zijn van de Molse derdewereldraad. 
De derdewereldraad geeft een advies voor wat betreft de verdeling van deze subsidies. Hierbij houdt 
zij rekening met de voorwaarden die - in samenspraak met de organisaties - in het subsidiereglement 
werden vastgelegd:
1) aanwezig zijn op de bijeenkomsten van de derdewereldraad
2) werkingsverslag van het voorbije jaar indienen
3) schriftelijk project voor het volgende werkjaar indienen.

Voor 2020 dienden 11 organisaties een subsidiedossier in. Alle 11 dossiers werden positief 
geadviseerd door de derdewereldraad. Op basis van het subsidiereglement van 23 juni 2008 werden 
de toe te kennen bedragen per organisatie als volgt bepaald:

ORGANISATIE SUBSIDIE

Broederlijk delen € 2.500
Zaba Kina € 2.500
UNIAF Terimbere € 2.500
Musojuna € 2.500
Anfom € 2.500
TEMfoundation € 2.500
Imazighen € 2.500
Vrienden van Cuba € 2.500
Rikolto € 2.500
Rugendo € 2.500 
Focus vzw € 2.500
TOTAAL € 27.500

Inspraak en advies:
De derdewereldraad gaf tijdens de vergadering van 09 september 2020 gunstig advies.

Bijlage:
1) Advies derdewereldraad werkingssubsidies

Goedkeuring wordt gevraagd

------------------------

5. Retributie op parkeren in zones waar de regeling betalend parkeren geldt: 10 
november 2020-2025 - goedkeuring

De gemeenteraad keurde in zitting van 23 december 2019 een reglement goed voor de retributie op 
parkeren in zones waar de regeling betalend parkeren geldt: 2020-2025. Problemen met de installatie 
van de nieuwe parkeermeters maken een aanpassing van het tarief noodzakelijk.

Er wordt gevraagd om het reglement 'retributie op parkeren in zones waar de regeling betalend 
parkeren geldt: 10 november 2020-2025' in te voeren.
Advies dienst financiën: gunstig.

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------
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6. Retributie op het ter beschikking stellen van afvalzakken: 2021-2025 - goedkeuring

De gemeenteraad keurde in zitting van 23 december 2019 een reglement goed voor de retributie voor 
het ter beschikking stellen van afvalzakken: 2020-2025. Wijzigingen in het aanbod en de modaliteiten 
maken aanpassing van het reglement noodzakelijk.

Er wordt gevraagd om het reglement 'Retributie voor het ter beschikking stellen van afvalzakken: 
2021-2025' in te voeren.

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

7. Retributiereglement recyclageparken: 2021-2025 - goedkeuring

De gemeenteraad keurde in zitting van 23 december 2019 het retributiereglement recyclageparken: 
2020-2025 goed. Wijzigingen aan de tarieven maken aanpassing van het reglement noodzakelijk. 

Er wordt gevraagd om het reglement 'retributiereglement recyclageparken: 2021-2025' in te voeren.
Advies dienst financiën: gunstig.

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

8. Retributie hulpmiddelen thuiscomposteren: 2021 - 2025 - goedkeuring

De gemeenteraad keurde in zitting van 23 december 2019 een reglement goed voor de retributie 
hulpmiddelen thuiscomposteren: 2020-2025. Wijzigingen in het aanbod en de gebruiksmodaliteiten 
maken aanpassing van het reglement noodzakelijk. 

Er wordt gevraagd om het reglement 'retributie hulpmiddelen thuiscomposteren: 2021-2025' in te 
voeren.

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

9. Afval - ophaling huis aan huis van glas - goedkeuring

In het meerjarenplan is voorzien dat de glasbollen uit het straatbeeld verdwijnen. Glas zal vanaf 1 
januari 2021 opgehaald worden aan huis. Daarnaast kan je met glas steeds terecht op de 
recyclageparken.

Voor de huis aan huisophaling van glas dient er een overeenkomst afgesloten te worden met IOK 
Afvalbeheer.

Bijlage:
1) Reglement ophaling huishoudelijk afval

Goedkeuring voor de huis aan huisophaling van glas door IOK Afvalbeheer wordt 
gevraagd.

------------------------
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10. 2020NR31 Leveren van aardgas, stroom (inclusief openbare verlichting) en injectie 
elektriciteit voor lokaal bestuur Mol voor 2021-2024 - samenwerkingsovereenkomst 
- goedkeuring

Omschrijving opdracht Leveren van aardgas, stroom (inclusief openbare 
verlichting) en injectie elektriciteit voor lokaal 
bestuur Mol voor 2021-2024

Budget 61100000/005000 (actieplan 8/7) (actie 8/7/3), 
61100000/005002 (actieplan 8/7) (actie 8/7/3), 
61100000/011907 (actieplan 8/7) (actie 8/7/3), 
61100000/011910 (actieplan 2/2) (actie 2/2/1), 
61100000/011911 (actieplan 7/1) (actie 7/1/1), 
61100000/011912, 
61100000/020099 (actieplan 8/7) (actie 8/7/3), 
61100000/068000 (actieplan 3/4) (actie 3/4/3), 
61100000/070001 (actieplan 7/2) (actie 7/2/2), 
61100000/070002 (actieplan 7/2) (actie 7/2/2), 
61100000/070200 (actieplan 7/2) (actie 7/2/2), 
61100000/074201 (actieplan 7/3) (actie 7/3/1), 
61100000/075000 (actieplan 7/3) (actie 7/3/1), 
61100000/080001 (actieplan 5/4) (actie 5/4/1), 
61100000/080004 (actieplan 5/4) (actie 5/4/1), 
61100000/080101 (actieplan 5/4) (actie 5/4/1), 
61100000/082001 (actieplan 7/4) (actie 7/4/2), 
61100000/082002 (actieplan 7/4) (actie 7/4/2), 
61100000/094500 (actieplan 5/2) (actie 5/2/2), 
61100000/095100, 
61100000/095200, 
61100000/095300, 
61100000/099000 (actieplan 3/4) (actie 3/4/4), 
61110000/005000 (actieplan 8/7) (actie 8/7/3), 
61110000/011907 (actieplan 8/7) (actie 8/7/3), 
61110000/011910 (actieplan 2/2) (actie 2/2/1), 
61110000/020099 (actieplan 1/4) (actie 1/4/2), 
61110000/070001 (actieplan 7/2) (actie 7/2/2), 
61110000/070200 (actieplan 7/2) (actie 7/2/2), 
61110000/074201 (actieplan 7/3) (actie 7/3/1), 
61110000/075201 (actieplan 5/5) (actie 5/5/3), 
61110000/075203, 
61110000/080101 (actieplan 5/4) (actie 5/4/1), 
61110000/082001 (actieplan 7/4) (actie 7/4/2), 
61110000/082002 (actieplan 7/4) (actie 7/4/2) 
en 61110000/094500 (actieplan 5/2) (actie 
5/2/2)
70000060/011913
70000060/080006
70000060/081501
70000060/074201

Raming € 576.250,00 incl. btw

De huidige leveringscontracten voor elektriciteit en aardgas lopen op 31 december 2020 ten einde.
Door de liberalisering van de energiemarkt is de wetgeving overheidsopdrachten ook van toepassing 
op de levering van elektriciteit en aardgas. Fluvius (Eandis) organiseert geen samenaankoop van 
energie meer voor de steden en gemeenten.
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Het is aangewezen om met VEB NV (Vlaams Energiebedrijf) samen te werken in het kader van 
samenaankopen. VEB NV een Extern Verzelfstandigd Agentschap (EVA) naar privaat recht, opgericht 
als naamloze vennootschap, onder toezicht van minister van Justitie en Handhaving, Omgeving, 
Energie en Toerisme. VEB heeft vergunningen om energie (elektriciteit en gas) te leveren in de 3 
gewesten, is een 100% overheidsbedrijf met als doelgroep de brede Vlaamse overheid. Het Vlaams 
Energiebedrijf (VEB) treedt krachtens het decreet van 15 juli 2011 op als speler en facilitator op de 
groothandelsmarkten voor elektriciteit en aardgas.

Het Vlaams Energiebedrijf (VEB) treedt op als aankoopcentrale zoals bedoeld in artikel 47 §2 van de 
wet op de overheidsopdrachten van 17 juni 2016. Aanbestedende overheden die overeenkomstig 
artikel 47 van de wet op de overheidsopdrachten van 17 juni 2016 beroep doen op een aankoop- of 
opdrachtencentrale zijn vrijgesteld van de verplichting om zelf een gunningsprocedure te organiseren. 

Er worden drie samenwerkingsovereenkomsten voorgesteld: elektriciteit, injectie elektriciteit en 
aardgas tussen VEB NV (Vlaams Energiebedrijf) en Gemeente Mol voor de periode 1 januari 2021 tot 
en met 31 december 2021. De overeenkomsten worden automatisch verlengd onder dezelfde 
voorwaarden en telkens voor eenzelfde levensduur, tenzij een partij hiervan afziet door schrijven, 
uiterlijk 3 maanden voor het einde van de lopende leveringsperiode.

VEB NV (Vlaams Energiebedrijf) zal steeds de procedure voeren en in naam van Gemeente Mol bij de 
gunning en de uitvoering van de opdracht zal optreden.

Voordelen van het instappen in het aanbod energielevering van VEB:
1) Ontzorging aanbesteding
Volledige ontzorging van het aanbestedingstraject: het VEB werkt als aankoopcentrale die de energie 
zelf eerst aankoopt en instaat voor de achterliggende aanbestedingen. Hierdoor mogen lokale 
besturen een energiecontract aangaan met het VEB als vergunde energieleverancier zonder een eigen 
aanbesteding te moeten doen.
2) Groene stroom
100% groene stroom die CO² neutraal is.
3) Kosten
Het VEB werkt met een kostendekkende vergoeding:
• VEB maakt geen winst
• Er zijn geen bijkomende kosten
• Schaalvoordeel (de kostendekkende vergoeding daalt naarmate het aantal klanten en het 

volume van het VEB toeneemt).
Op basis van de huidige verbruiken wordt de kostendekkende vergoeding geraamd op:
• Elektriciteit: 2,90 euro / MWh verbruik
• Aardgas: 2,10 euro / MWH verbruik
• Per EAN-nummer: 48 euro/jaar
4) Facturatie
Standaard elektronische facturatie. De betaaltermijn bedraagt 30 dagen.
Ondersteuning bij de vermindering van het aantal facturen door het bundelen van afnamepunten per 
‘cluster’ of kostenplaats (in overleg met dienst Financiën).
5) Ondersteuning bij budgetopmaak
Budgetopmaak (2x/jaar) ter beschikking op maat van (lokale) besturen

Bijlagen:
1) Samenwerkingsovereenkomst aardgas
2) Samenwerkingsovereenkomst elektriciteit
3) Samenwerkingsovereenkomst injectie elektriciteit

Goedkeuring samenwerkingsovereenkomsten wordt gevraagd.

------------------------



6

11. 2020NR32 Onderhoud openbaar groen 2021-2024 - lastvoorwaarden en 
gunningswijze - goedkeuring

Omschrijving opdracht Onderhoud openbaar groen voor de periode 2021-2024, 
voorbehouden aan sociale werkplaatsen en ondernemers die de 
sociale en professionele integratie van kansarmen of personen 
met een beperking tot doel hebben

Gunningswijze openbare procedure
Budget 61500190/068000 (actieplan 3/4) (actie 3/4/4)
Raming € 2.314.845,27 excl. btw of € 2.800.962,78 incl. 21 % btw

 
In het kader van de opdracht “Onderhoud openbaar groen 2021-2024” werd een bestek met nr. 
2020NR32 opgesteld door de dienst Ruimtelijk Beleid - sectie Milieu en Groen.
 
Deze opdracht is opgedeeld in volgende percelen:
* Perceel 1 (Donk);
* Perceel 2 (Millegem);
* Perceel 3 (Achterbos);
* Perceel 4 (Sluis);
* Perceel 5 (Gompel);
* Perceel 6 (Postel);
* Perceel 7 (Wezel);
* Perceel 8 (Rauw);
* Perceel 9 (Ginderbuiten).
 
De totale uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 2.314.845,27 excl. btw of € 2.800.962,78 
incl. 21 % btw.
 
Percelen 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8 en 9 worden afgesloten voor een duur van 4 jaar, namelijk van 1 
februari 2021 tot en met 31 december 2024.
 
Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de openbare procedure.
 
Deze raming overschrijdt de limieten van de Europese bekendmaking.

Bijlagen:
1)     Bestek 
2)     Technische bepalingen per perceel

 
Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze wordt gevraagd.

------------------------

12. 2020NR35 Onderhoud HVAC installaties 2021 - 2025 - lastvoorwaarden en 
gunningswijze - goedkeuring

Omschrijving opdracht Onderhoud gasdetectiecentrales, verwarmingsinstallaties, 
boilers, luchtgroepen, koeltechnische installaties van het lokaal 
bestuur voor de periode juli 2021 tot juni 2025. 

Gunningswijze vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met voorafgaande 
bekendmaking

Budget Gemeente Mol:
61030110/005002 (actieplan 8/7) (actie 8/7/4), 
61030110/011907 (actieplan 8/7) (actie 8/7/3), 
61030110/011910 (actieplan 2/2) (actie 2/2/1), 
61030110/052901 (actieplan 8/7) (actie 8/7/3), 
61030110/070100 (actieplan 7/2) (actie 7/2/2), 
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61030110/074200 (actieplan 7/3) (actie 7/3/1), 
61030110/080006 (actieplan 5/4) (actie 5/4/1), 
61030110/080101 (actieplan 5/4) (actie 5/4/1), 
61030110/081501 (actieplan 5/4) (actie 5/4/1), 
61030110/082001 (actieplan 7/4) (actie 7/4/2), 
61030110/082002 (actieplan 7/4) (actie 7/4/2), 
61030110/094500 (actieplan 5/2) (actie 5/2/2)
OCMW: 
61030110/011912 (actieplan 8/7) (actie 8/7/3),
61030110/095200 (actieplan 8/7) (actie 8/7/3),
61030110/095100 (actieplan 8/7) (actie 8/7/3),
61030110/095300 (actieplan 8/7) (actie 8/7/3),
61030110/090300 (actieplan 4/1) (actie 4/1/4),
64990000/090000 (actieplan 4/1) (actie 4/1/11)

Raming € 210.000,00 excl. btw of € 254.100,00 incl. 21 % btw
 
In het kader van de opdracht “Onderhoud HVAC installaties 2021 - 2025” werd een bestek met nr. 
2020NR35 opgesteld door de dienst Ruimtelijk Beleid - Sectie Patrimonium en Projecten.
 
De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 210.000,00 excl. btw of € 254.100,00 incl. 21 % 
btw.
 
Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de vereenvoudigde 
onderhandelingsprocedure met voorafgaande bekendmaking.
 
Het bestuur beschikte bij het opstellen van de lastvoorwaarden voor deze opdracht niet over de exact 
benodigde hoeveelheden.

Bijlagen:
1)     Bestek
2)     Inventaris 
3)     Inventaris installaties

 
Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze wordt gevraagd.

------------------------

13. 2020NR40 Raamovereenkomst kleinschalige verhardingen fiets- en voetpaden 2021-
2024 - lastvoorwaarden en gunningswijze - goedkeuring

Omschrijving opdracht Geraamd bedrag: De raming over 4 jaar voor de werken 
bedraagt vermoedelijk € 625.000,00 inclusief btw. De raming 
bedraagt € 250.000 in 2021, € 125.000 in 2022, € 125.000 in 
2023 en € 125.000 in 2024.
 
Toelichting:
"De raamovereenkomst kleinschalige verhardingen fiets- en 
voetpaden 2021-2024" betreft de onderhoudswerken op 
verschillende fiets- en voetpaden in de gemeente Mol. De 
diverse locaties worden op afroep bekend gemaakt. Per locatie 
zal er steeds een bijbehorende meetstaat voorzien worden.
 
Deze opdracht beoogt het sluiten van een raamovereenkomst 
met één enkele deelnemer. De opdrachten, op afroep, 
gebaseerd op deze raamovereenkomst zullen worden gegund 
op basis van de voorwaarden gesteld in deze 
raamovereenkomst. De aanbestedende overheid beschikt over 
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de mogelijkheid om de opdracht voor de resterende looptijd te 
gunnen aan de volgende regelmatige bieder als de 1ste 
regelmatige bieder niet meer in staat is om de aan hem 
gegunde opdracht verder uit te voeren omwille van bijvoorbeeld 
stopzetting van de activiteiten, faillissement zonder overdracht 
van het handelsfonds,...
 
De raamovereenkomst heeft een looptijd van 4 jaar, waarbij de 
aannemer en het opdrachtgevend bestuur de mogelijkheid 
hebben op het einde van het lopende jaar de opdracht op te 
zeggen, door middel van aangetekend schrijven minimaal 3 
maanden voor het einde van het lopende jaar.

Gunningswijze openbare procedure
Budget 22400007/020000-INVESTERING-U (actieplan 1/5) (actie 1/5/1)
Raming € 516.528,90 excl. btw of € 625.000,00 incl. 21 % btw

 
In het kader van de opdracht “Raamovereenkomst kleinschalige verhardingen fiets- en voetpaden 
2021-2024” werd een bestek met nr. 2020NR40 opgesteld door de dienst ruimtelijk beleid sectie 
wegen.
 
De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 516.528,90 excl. btw of € 625.000,00 incl. 21 % 
btw over 4 jaar. De raming bedraagt € 250.000 in 2021, € 125.000 in 2022, € 125.000 in 2023 en € 
125.000 in 2024.
 
Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de openbare procedure.
 
Het bestuur beschikte bij het opstellen van de lastvoorwaarden voor deze opdracht niet over de exact 
benodigde hoeveelheden.
 
Bijlagen:

1)     Bestek
2)     Meetstaat

Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze wordt gevraagd.

------------------------
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14. 2020NR41 Raamovereenkomst onderhoudswerken wegen en fietspaden 2021 - 2024  
beton - lastvoorwaarden en gunningswijze - goedkeuring

Omschrijving opdracht Geraamd bedrag: De raming over 4 jaar voor de betonwerken 
bedraagt vermoedelijk € 625.000,00 incl. btw. De raming 
bedraagt € 250.000 in 2021, € 125.000 in 2022, € 125.000 in 
2023 en € 125.000 in 2024.
 
Toelichting: 
"De raamovereenkomst onderhoudswerken wegen en fietspaden 
2021 - 2024 beton" betreft betonwerken op verschillende 
locaties in de gemeente Mol. De diverse locaties worden op 
afroep bekend gemaakt. Per locatie zal er steeds een 
bijbehorende meetstaat voorzien worden.
 
Deze opdracht beoogt het sluiten van een raamovereenkomst 
met één enkele deelnemer. De opdrachten, op afroep, 
gebaseerd op deze raamovereenkomst zullen worden gegund op 
basis van de voorwaarden gesteld in deze raamovereenkomst. 
De aanbestedende overheid beschikt over de mogelijkheid om 
de opdracht voor de resterende looptijd te gunnen aan de 
volgende regelmatige bieder als de 1ste regelmatige bieder niet 
meer in staat is om de aan hem gegunde opdracht verder uit te 
voeren omwille van bijvoorbeeld stopzetting van de activiteiten, 
faillissement zonder overdracht van het handelsfonds,...
 
De raamovereenkomst heeft een looptijd van 4 jaar, waarbij de 
aannemer en het opdrachtgevend bestuur de mogelijkheid 
hebben op het einde van het lopende jaar de opdracht op te 
zeggen, door middel van aangetekend schrijven minimaal 3 
maanden voor het einde van het lopende jaar.

Gunningswijze openbare procedure
Budget 22400007/020000-INVESTERING-U (actieplan 1/5) (actie 1/5/1)
Raming € 516.528,93 excl. btw of € 625.000,00 incl. 21 % btw

 
In het kader van de opdracht “Raamovereenkomst onderhoudswerken wegen en fietspaden 2021 - 
2024  beton” werd een bestek met nr. 2020NR41 opgesteld door de Dienst Ruimtelijk Beleid - sectie 
Wegen.
 
De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 516.528,93 excl. btw of € 625.000,00 incl. 21 % 
btw voor 4 jaar. De raming bedraagt € 250.000 in 2021, € 125.000 in 2022, € 125.000 in 2023 en € 
125.000 in 2024.
 
Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de openbare procedure.
 
Het bestuur beschikte bij het opstellen van de lastvoorwaarden voor deze opdracht niet over de exact 
benodigde hoeveelheden.

Bijlagen:
1)     Bestek
2)     Meetstaat

 
Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze wordt gevraagd.

------------------------
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15. Lichte Hoeve - bestendigen proefopstelling school Ginderbuiten - goedkeuring

Vanuit de school Ginderbuiten zijn er in het verleden veel klachten binnengekomen over de 
verkeersonveilige situatie rondom de school tijdens de ochtend- en de avondspits. Zij waren vragende 
partij om deze situatie verkeerstechnisch te bekijken om zo tot een structurele oplossing te komen, 
veilig voor de schoolkinderen en leefbaar voor de buurt. Er werd een proefopstelling ingevoerd met de 
bedoeling deze te laten evalueren door de bewoners van Lichte Hoeve, Kropstraat en Acaciastraat en 
door de school en de ouders. Wegens coronamaatregelen werd deze bevraging uitgesteld en werd er 
vanaf 11 juni een plan van aanpak opgemaakt.

− Het verwijderen de proefopstelling op 1 juli. Tijdens de zomervakantie geldt dus opnieuw 
tweerichtingsverkeer in de straat. 

− Tijdens de zomervakantie een bevraging organiseren bij alle buurtbewoners en bij de 
schoolmedewerkers en -ouders.

− Peilen naar interessse voor een tussenvoorstel, waarbij het éénrichtingsverkeer slechts geldt 
op de momenten die relevant zijn voor de schooldagen en/of -uren. 

− Het terugplaatsen van de proefopstelling op 1 september totdat de resultaten van de 
bevraging verwerkt zijn én er finaal een beslissing wordt genomen over het verkeersregime 
van de Lichte Hoeve. 

Resultaat enquête:
− Eénrichtingsverkeer is verbetering verkeersveiligheid? 78% bevestigt dit behalve de bewoners 

uit de Kropstraat.
− Behoud éénrichtingsverkeer in de toekomst? 77% bevestigt dit, de meningen van de 

bewoners Kropstraat zijn verdeeld.
− Verder onderzoek éénrichtingsverkeer op specifieke dagen/uren? 67% bevestigt dit
− Bij behoud éénrichtingsverkeer: Welke rijrichting? 55% kiest voor de richting Acaciastraat 

naar Ginderbuiten.
Advies sectie mobiliteit: op de schooldagen éénrichtingsverkeer invoeren (richting Acaciastraat naar 
Ginderbuiten) van 8 tot 16 uur, uitgezonderd op woensdag van 8 tot 12.45 uur. Deze 
verkeersmaatregelen worden gesignaleerd met variabele elektronische borden C1 met onderbord M3 
en F19 met onderbord M5.

Bijlage:
1) Signalisatieplan enkelrichting Lichte Hoeve bestendiging

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

16. Molderdijk - snelheidsverlaging van 70km/u naar 50km/u - goedkeuring

Burgers klagen dat er te snel gereden wordt op de Molderdijk, gedeelte tussen de Zuiderring en 
Markt, en vragen om het snelheidsregime te verlagen van 70km/u naar 50km/u.

Advies sectie mobiliteit: gunstig advies
− De weginfrastructuur nodigt uit om 70km/u of harder te rijden hetgeen niet wenselijk is 

wegens de aanwezigheid van de vele handelszaken en de daaruit gegenereerde in- en 
uitrijbewegingen.

− Molderdijk beschikt over aanliggende fietspaden hetgeen niet conform is met het 
fietsvademecum. Voor openbare wegenis waar de snelheid hoger dan 50 km/u is worden 
vrijliggende fietspaden aangeraden.

− Molderdijk maakt deel uit van het bovenlokaal functioneel fietsroutenetwerk (BFF), het 
bovenlokaal functioneel fietsroutenetwerk is in dit geval gericht op de dagelijkse bovenlokale 
verplaatsingen naar school, werk, winkels. De provincie Antwerpen wil op deze specifieke 
routes de verkeersveiligheid voor de fietsers verhogen door aangepaste snelheden voor alle 
gebruikers.
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− Door de aanwezigheid van de Zuiderring kunnen we stellen dat dit gedeelte van de Molderdijk 
de functie van poort krijgt naar de centrumkern.  Het is aangewezen hier een duidelijk signaal  
in deze richting te geven.

− Deze maatregel legt geen hypotheek op de toekomstige ontwikkelingen op en om de 
Molderdijk.

Voorstel:
− Komende van de Zuiderring zal er na de Vogelzangstraat een verkeersbord C43 (50) geplaatst 

worden en eveneens ter hoogte van Kleinendijk komt een verkeersbord C43. Het 
verkeersbord F1-A2 (bebouwde kom) ter hoogte van het vredegerecht blijft behouden.

− Komende van Markt ter hoogte van campus De Kempen zal ter hoogte van het verkeersbord 
F3-A2 (einde bebouwde kom) bijkomend een verkeersbord C43 (50) geplaatst worden, na het 
kruispunt met Kleinendijk wordt een verkeersbord C43 (50) geplaatst.  

Bijlagen:
1) Signalisatieplan 1
2) Signalisatieplan 2
3) Signalisatieplan 3
 
Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

17. Verkaveling Eksterstraat - technisch dossier - goedkeuring

LRD Landmeting bvba, Holven 162 in Geel, heeft een aanvraag ingediend voor het verkavelen van een 
perceel grond in 3 loten, waarbij loten 1 en 2 bestemd zijn voor eengezinswoningen in open 
bebouwing en lot 3 zal worden ingelijfd bij het openbaar domein, met aanleg van een nieuwe wegenis 
en het rooien van 2 bomen die zich bevinden op de ontworpen wegenis.
Deze aanvraag heeft betrekking op de percelen gelegen in Mol, Eksterstraat, kadastraal gekend als 
5de afdeling, sectie D, nrs. 751W8, 1164E en 1164D.

Het geraamde bedrag voor de verkaveling bedraagt € 128.453,60 (incl. btw).

Volgende kostenramingen werden door de nutsmaatschappijen ingediend voor de verkaveling 
Eksterstraat, ten laste van de verkavelaar:

− Fluvius: aanleg LS-net, openbaar verlichtingsnet, gasnet, leveren en plaatsen en aansluiten 
openbare verlichtingspalen en armaturen: € 9.787,37 (incl. btw).

− Telenet: netaanleg: € 550,00 (excl. btw).
− Pidpa: aanleg drinkwaternet: € 7.939,82.
− Proximus: € 0,00.

• Investeert in de aanleg van de telecominfrastructuur in het geplande project voor zover 
dat de verkavelaar/vergunninghouder investeert in de nodige grondwerken.

• Vraagt om uitgenodigd te worden op alle coördinatie- en werfvergaderingen via 
netwerkstudie.a22@proximus.com.

Bijlagen:
1) Addendum 28 Overeenkomst aquafin verkaveling Eksterstraat
2) Addendum B41 Toelichtingsnota en bondige kostenraming verkaveling Eksterstraat
3) Addendum E3bis Rekennota riolering verkaveling Eksterstraat
4) Bestek verkaveling Eksterstraat
5) Detailtekeningen verkaveling Eksterstraat
6) Fluvius offerte
7) Grondplan bestaande toestand
8) Grondplan nieuwe toestand
9) Meetstaat verkaveling Eksterstraat
10) Overeenkomst aanleg verkaveling Eksterstraat
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11) Peilbuismeting verkaveling Eksterstraat
12) Pidpa advies technisch dossier verkaveling Eksterstraat
13) Pidpa offerte
14) Plan dwarsprofiel
15) Plan lengteprofiel
16) Proximus offerte
17) Raming verkaveling Eksterstraat
18) Telenet offerte
19) Verslag infiltratieonderzoek

Goedkeuring wordt gevraagd van:
− ontwerp aanleg wegenis-, riolerings- en omgevingswerken
− raming aanleg verkaveling
− kostenramingen:

• Fluvius
• Telenet
• Pidpa
• Proximus

------------------------

18. 15 Kapellekens - beheersovereenkomst - goedkeuring

De 15 Kapellekens vormen een beschermd monument dat eigendom is van de gemeente Mol.  Het 
monument werd bovendien erkend als onroerend erfgoed zonder economisch nut of “ZEN “ 
monument.
De gemeente wenst een beheersovereenkomst af te sluiten met Kempens Landschap voor het beheer 
van dit beschermd monument.

Bijlage:
1) Beheersovereenkomst
2) Brief Kempens Landschap

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

19. Blekestraat z/n - afsluiten addendum huurovereenkomst met Orange Belgium NV - 
goedkeuring

Op 24 december 2008 werd er een huurovereenkomst afgesloten tussen het gemeentebestuur van 
Mol en Mobistar NV (thans overgenomen door Orange Belgium NV), voor de huur van een 
buitenoppervlakte van 9 m², gelegen ter hoogte van de Blekestraat in Mol, 1ste afdeling, sectie G, 
deel van perceel 1076g9, voor het oprichten van een bovengrondse drager met verbindingsantennes 
voor telecommunicatie.

GSM operator Telenet NV heeft een capaciteitsprobleem in Mol-Rauw. Om dit te verhelpen kwam ze 
tot een akkoord met Orange Belgium NV om gezamelijk één GSM mast te gebruiken in Mol-Rauw. 
Hiervoor dient de huidige mast vervangen te worden door een stevigere mast. De nieuwe mast wordt 
geplaatst vlak langs de huidige mast. Na ingebruikname van de nieuwe GSM mast wordt de huidige 
mast verwijderd.

Orange Belgium NV wenst daarom een addendum aan de oorspronkelijke overeenkomst van 24 
december 2008 af te sluiten.  Orange Belgium NV vraagt een bijkomende buitenoppervlakte van 36 
m² te huren van het gemeentebestuur van Mol voor het oprichten van een nieuwe, stevigere GSM 
mast, die de capaciteit heeft om alle GSM operatoren te ontvangen. Deze bijkomende oppervlakte 
sluit aan bij de huidig gehuurde oppervlakte.
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Bijlagen:
1) Addendum huurovereenkomst
2) Basishuurovereenkomst
3) Overzichtsplan
4) Plannen en foto's

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

20. Münchenlaan - gratis grondafstand - goedkeuring

De eigenaars van het perceel gelegen voor Münchenlaan 21, 5de afdeling, sectie D, deel van perceel 
zonder nummer, met een gemeten oppervlakte van 1a50ca, staan dit gratis af te staan aan de 
gemeente.
In de overeenkomst van grondafstand afgesloten, tussen het gemeentebestuur van Mol en de 
eigenaars van het perceel Münchenlaan 21, op 28 februari 2000, werd opgenomen dat de gratis 
grondafstand dient te worden uitgevoerd bij verkoop van hun woning Münchenlaan 21.
Het perceel gelegen in Mol, 5de afdeling, sectie D, deel van perceel zonder nummer, met een 
gemeten oppervlakte van 1a50ca, staat afgebeeld op het plan opgesteld door landmeter-expert Peter 
Vandebosch op 1 september 2020.

Bijlagen:
1) Kadastraal plan
2) Kadastrale legger
3) Ontwerpakte
4) Opmetingsplan
5) Overeenkomst van grondafstand 28 februari 2000

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

21. Hoek Witvenstraat/O.L. Vrouwstraat, hoek Witvenstraat/Vlamingenstraat en hoek 
Braamstraat/O.L. Vrouwstraat- gratis grondafstanden in uitvoering van 
omgevingsvergunningen 2019/18, 2019/15 en 2019/8 - goedkeuring

Op 31 oktober 2019 leverde het gemeentebestuur van Mol verkavelingsvergunning 2019/18 af voor 
het verkavelen van één perceel in 4 loten, waarvan 1 lot voor een vrijstaande één- of 
meergezinswoning, 2 loten voor halfopen één- of meergezinswoningen, en 1 lot om in te lijven in het 
openbaar domein en het ontbossen van het terrein. De verkaveling is gelegen op de hoek van de 
Onze Lieve Vrouwstraat met de Witvenstraat.
Op 21 oktober 2019 keurde de gemeenteraad de zaak van de wegen goed.
In de verkavelingsvergunning werd de voorwaarde opgenomen dat lot 4 met een oppervlakte van 
0a04ca gratis dient te worden afgestaan aan het gemeentebestuur van Mol voor inlijving in het 
openbaar domein, ter realisatie van de rooilijn.  Lot 4, gelegen in Mol, 1ste afdeling, sectie G, deel van 
perceelnr. 648A5, staat afgebeeld op het opmetingsplan opgesteld door landmeter-expert Johan 
Livens op 9 januari 2020.

Op 3 oktober 2019 leverde het gemeentebestuur van Mol verkavelingsvergunning 2019/15 af voor het 
verkavelen van één perceel in 5 loten, waarvan 2 loten voor gekoppelde ééngezinswoningen, 2 voor 
vrijstaande ééngezinswoningen, en 1 lot om in te lijven in het openbaar domein en het ontbossen van 
het terrein. De verkaveling is gelegen op de hoek van de Witvenstraat met de Vlamingenstraat.
Op 9 september 2019 keurde de gemeenteraad de zaak van de wegen goed.
In de verkavelingsvergunning werd de voorwaarde opgenomen dat lot 5 met een oppervlakte van 
0a04ca gratis dient te worden afgestaan aan het gemeentebestuur van Mol voor inlijving in het 
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openbaar domein, ter realisatie van de rooilijn.  Lot 5, gelegen in Mol, 1ste afdeling, sectie G, deel van 
perceelnr. 648F4, staat afgebeeld op het opmetingsplan opgesteld door landmeter-expert Johan 
Livens op 8 januari 2020.

Op 18 juli 2019 leverde het gemeentebestuur van Mol verkavelingsvergunning 2019/8 af voor het 
verkavelen van één perceel in 6 loten, waarvan 1 lot voor een vrijstaande één- of meergezinswoning, 
4 loten voor halfopen één- of meergezinswoningen, en 1 lot om in te lijven in het openbaar domein en 
het ontbossen van het terrein. De verkaveling is gelegen op de hoek van de Onze Lieve Vrouwstraat 
met de Braamstraat.
Op 24 juni 2019 keurde de gemeenteraad de zaak van de wegen goed.
In de verkavelingsvergunning werd de voorwaarde opgenomen dat lot 6 met een oppervlakte van 
0a05ca gratis dient te worden afgestaan aan het gemeentebestuur van Mol voor inlijving in het 
openbaar domein, ter realisatie van de rooilijn.  Lot 6, gelegen in Mol, 1ste afdeling, sectie G, deel van 
perceelnr. 628L11, staat afgebeeld op het opmetingsplan opgesteld door landmeter-expert Johan 
Livens op 7 januari 2020.

Notaris Vanhoutteghem uit Mol stelde een ontwerpakte gratis grondafstand op.

Bijlagen:
1) Bodemattest 628L11
2) Bodemattest 648A5
3) Bodemattest 648F4
4) Hypothecair getuigschrift 628L11
5) Hypothecair getuigschrift 648F4
6) Hypotheciar getuigschrift 648A5
7) Kadastraal plan 628L11
8) Kadastraal plan 648A5
9) Kadastraal plan 648F4
10) Kadastrale legger 628L11
11) Kadastrale legger 648A5
12) Kadastrale legger 648F4
13) Notarisbrief 628L11
14) Notarisbrief 648A5
15) Notarisbrief 648F4
16) Ontwerpakte
17) Opmetingsplan 628L11
18) Opmetingsplan 648A5
19) Opmetingsplan 648F4

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

22. Stedenband Santo Tomás - deelname aan de formulering van het federaal 
stedenbandprogramma 2022–2026 - goedkeuring

De gemeente Mol neemt samen met haar partnergemeente Santo Tomás in Nicaragua al sinds de 
start deel aan het federaal programma voor gemeentelijke internationale samenwerking. Dit 
programma wordt beheerd door de Vereniging van Vlaamse Steden en Gemeenten (VVSG) en 
gefinancierd door DGD – Directie-Generaal Ontwikkelingssamenwerking. We werken hiervoor samen 
met de steden Sint-Truiden en Lommel, die ook een stedenband in Nicaragua hebben. 
Het huidige programma eindigt op 31 december 2021. De VVSG is nu gestart met de voorbereidingen 
van het nieuwe vijfjarenprogramma 2022- 2026. Eind juli 2021 zal de VVSG een voorstel van een 
nieuw programma indienen bij de subsidiërende overheid. Ter voorbereiding hiervan wil de VVSG 
samen met de stedenbanden werken aan de formulering van een nieuw kwalitatief federaal 
meerjarenprogramma. 
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Inspraak en advies:
Het Nicacomité, het Comité para Desarollo Comunal en het gemeentebestuur van Santo Tomás 
verklaren zich allen akkoord met deelname aan de formulering van het federaal 
stedenbandprogramma 2022 – 2026.

Bijlagen:
1) Akkoord Nicacomité_nieuw FP22-26
2) Intentieverklaring SantoTomas_nieuw FP22-26
3) Brief VVSG instap nieuw FP22-26
4) Criteria en planningsproces VVSG nieuw FP22-26

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

23. EVA Cultuurcentrum - agenda algemene vergadering budget 2021 - agenda en 
vaststelling mandaat vertegenwoordiger - goedkeuring

De EVA-vzw Cultuurcentrum Mol vraagt goedkeuring aan de gemeenteraad van de agenda van haar 
algemene vergadering van 17 november 2020, met daarop enkel de goedkeuring van het budget 
2021. Reeds op de gemeenteraad van april werd een eerste budget 2021 gepresenteerd en 
goedgekeurd, samen met de jaarrekening 2019. De Covid-19 crisis heeft de kaarten echter geheel 
anders geschud en daarom wordt aan de algemene vergadering een herzien budget 2021 voorgelegd. 
Daarbij wordt rekening gehouden met een jaar van veel minder inkomsten door de crisis en een niet 
evenredige daling van de uitgaven omwille van vaste kosten en reeds vastgelegde engagementen 
voor het voorjaar 2021.

Tevens wordt gevraagd de vertegenwoordiger van de gemeente Mol - Wendy Soeffers of 
plaatsvervanger Hans De Groof - opnieuw de opdracht te geven om op de algemene vergadering van 
de EVA vzw Cultuurcentrum Mol van 17 november 2020 overeenkomstig beslissing van de 
gemeenteraad te handelen. 

Bijlage:
1) budget 2021

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

24. EVA Molse Sportinstellingen vzw - agenda AV - goedkeuring

De EVA Molse Sportinstellingen (MSI) vzw vraagt aan de gemeenteraad de goedkeuring van de 
agenda van de algemene vergadering (AV) van 24 november 2020. Bovendien vraagt de EVA MSI vzw 
aan de gemeenteraad, de goedkeuring van de begroting 2021 van de EVA vzw Molse 
Sportinstellingen.

Tevens wordt gevraagd de vertegenwoordiger van de gemeente - Wendy Soeffers of plaatsvervanger 
Hilde Valgaeren - te mandateren om tijdens de algemene vergadering van EVA Molse Sportinstellingen 
vzw te handelen overeenkomstig deze beslissing.

De RvB van de EVA vzw Molse Sportinstellingen gaf positief advies in zitting van 29 september 2020.

Agenda van de AV 
1. Verwelkoming door voorzitter
2. Goedkeuring van de notulen van 26 mei 2020
3. Goedkeuring begroting EVA vzw Molse Sportinstellingen 
4. Varia en rondvraag 
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Bijlagen:
1) agenda AV 24 november 2020
2) Begroting 2021 vzw Molse Sportinstellingen 
3) verslag AV mei 2020

Goedkeuring van de agenda van de algemene vergadering van 14 november 2020 wordt 
gevraagd, evenals de goedkeuring van de begroting 2021. Tevens wordt gevraagd de 
vertegenwoordiger van de gemeente te mandateren om tijdens de algemene vergadering 
van EVA Molse Sportinstellingen vzw te handelen overeenkomstig deze beslissing.

------------------------

25. Politieverordening - verplichting tot het dragen van mondmaskers op en rond 
begraafplaatsen op 31/10, 1/11 en 2/11/2020 - bekrachtiging

Om de verspreiding van het COVID-19 virus tegen te gaan, vaardigde de burgemeester op 21 oktober 
2020 de politieverordening uit inzake de verplichting tot het dragen van mondmaskers op en rond 
begraafplaatsen op 31/10, 1/11 en 2/11/2020.

Bijlage: 
1) Besluit van de burgemeester van 21 oktober 2020

Bekrachtiging van het besluit van de burgemeester van 21 oktober 2020 wordt gevraagd.

------------------------

26. Politieverordening - verstrenging coronamaatregelen voor vrijetijdsactiviteiten voor -
12 jarigen - bekrachtiging

Op 28-10-2020 besliste de burgemeester tot een verstrenging van een aantal coronamaatregelen voor 
vrijetijdsactiviteiten voor -12 jarigen op het grondgebied van de gemeente Mol.

De politieverordening dient in de eerstvolgende zitting van de gemeenteraad te worden bekrachtigd. 

Bijlage: 
1) Besluit van de burgemeester van 28 oktober 2020 

Bekrachtiging van het besluit van de burgemeester van 28 oktober 2020 wordt gevraagd.

------------------------

27. Politieverordening - verlenging extra innames openbaar domein - bekrachtiging

Op 13-10-2020 besliste de burgemeester dat de reeds verleende toelatingen inzake innames openbaar 
domein in het kader van Covid-19 maatregelen (terras en/of uitbreiding) allemaal verlengd worden tot 
en met 31-10-2020.

De politieverordening dient in de eerstvolgende zitting van de gemeenteraad te worden bekrachtigd. 

Bijlage: 
1) Besluit van de burgemeester van 13 oktober 2020 

Bekrachtiging van het besluit van de burgemeester van 13 oktober 2020 wordt gevraagd.

------------------------
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28. Gebruiksreglement en gebruiksovereenkomst voor het gebruik van lokalen van het 
gemeentelijk onderwijs 2020-2025 - aanpassing - goedkeuring

In zitting van 23 december 2019 keurde de gemeenteraad het reglement 'Retributie voor het gebruik 
van lokalen van het gemeentelijk onderwijs 2020-2025' goed.

In dat kader zijn aanpassingen aan het gebruiksreglement en de gebruiksovereenkomst voor het 
gebruik van lokalen van het gemeentelijk onderwijs noodzakelijk en is de huidige versie, goedgekeurd 
door de gemeenteraad in zitting van 21 juni 2010, aan actualisatie toe.

Initieel ging het aangepaste gebruiksreglement en gebruiksovereenkomst, alsook de nieuwe tarieven 
van de gebruiksvergoeding in op 1 september 2020. Door de coronacrisis en de weerslag hiervan op 
de verenigingen besliste de gemeenteraad in zitting van 7 september 2020 de tariefaanpassing te 
laten ingaan op 1 januari 2021.

Bijlagen:
1) Gebruiksreglement 2020-2025
2) Gebruiksovereenkomst 2020-2025

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

29. Lesuren - vaststelling pakket 2020-2021 (SAIGO Sterrenbos) - goedkeuring

Bij aanvang van het schooljaar moet het schoolbestuur de vaststelling en de verdeling doen van het 
lestijden- en urenpakket en de uren van de puntenenveloppen voor zorg, administratie en ICT-
coördinatie voor de betrokken school.

De ministeriële dienstbrieven voor het schooljaar 2020-2021 delen de personeelsformatie, de 
aanvullende lestijden voor aanvangsbegeleiding, de lestijden en uren voor het ondersteuningsnetwerk 
en de lestijden permanent onderwijs aan huis (POAH) mee voor SAIGO Sterrenbos, Don Boscostraat 
37.

Het ABOC leverde in zitting van 28 augustus 2020 een protocol van akkoord af over de aanwending 
van de puntenenveloppen en het lestijdenpakket voor het schooljaar 2020-2021, een protocol van 
akkoord over de plage-uren in het gemeentelijk onderwijs en een protocol van akkoord 
aanvangsbegeleiding en beoordeling aan de vooravond van TADD 2020-2021.

Het aangepaste lestijdenpakket naar aanleiding van de hertelling op 1 oktober 2020 werd ter 
kennisgeving voorgelegd aan het ABOC van 29 oktober 2020.

De schoolraad leverde in zitting van 2 juni 2020 een gunstig advies af over de aanwending van de 
puntenenveloppen en het lestijdenpakket voor het schooljaar 2020-2021.

Vaststelling van het uren- en lestijdenpakket aan SAIGO Sterrenbos, Don Boscostraat 37, voor het 
schooljaar 2020-2021:

Bestuurspersoneel:
1 ambt van directeur zonder onderwijsopdracht

Onderwijzer ASV + leermeester ASV:
- 449 lestijden volgens de schaal, waarvan 14 lestijden rooms-katholieke godsdienst
- 4 lestijden aanvangsbegeleiding = 6 uren orthopedagoog
- 16 lestijden permanent onderwijs aan huis + 4 lestijden tijdelijk onderwijs aan huis
- 4 lestijden permanent onderwijs aan huis (onder voorbehoud)
- 14 lestijden niet-confessionele zedenleer
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- 14 lestijden islamitische godsdienst
- 6 lestijden protestants evangelische godsdienst
- begeleidingseenheden ondersteuningsnetwerk

De lestijden voor levensbeschouwelijke vakken kunnen in de loop van het schooljaar worden gewijzigd 
als gevolg van wijzigingen in het volgen van deze cursussen.

Paramedisch personeel:
- logopedie: 85 uren
- kine: 68 uren
- orthopedagoog: 31 uren + 6 uren aanvangsbegeleiding
- verpleger: 22 uren (12u ingericht tem 4/10/20)

85 logo + 68 kine + 31 ortho + 22 verpleger = 206 + 6 uren aanvangsbegeleiding

Puntenenveloppen en stimuluspunten:
- 52 punten administratieve medewerker
- 7 punten ICT-coördinator
- 11 punten uit scholengemeenschap TROTS voor stafmedewerker scholengemeenschap 
(zorgcoördinator Master)

Het pakket van 449 uren voor ASV wordt als volgt verdeeld:
- 18 voltijdse ambten van onderwijzer ASV 18 x 22 = 396 
lt
- 1 voltijds ambt van leermeester ASV - lichamelijke opvoeding   1 x 22 =   22 
lt
- 1 deeltijds ambt van onderwijzer ASV van 11 uur   1 x 11 =   11 
lt
- 1 deeltijds ambt van onderwijzer ASV van 4 uur   1 x 4 =     4 
lt
- 1 deeltijds ambt van onderwijzer ASV van 2 uur   1 x 2 =     2 
lt
- 1 deeltijds ambt van leermeester ASV - RKG   1 x 14 =   14 
lt

Het pakket van 206 uren voor paramedisch personeel wordt als volgt verdeeld:
- 1 voltijds ambt van logopedist 30 uur}
- 1 deeltijds ambt van logopedist van 19 uur 19 uur}
- 1 deeltijds ambt van logopedist van 15 uur 15 uur
- 1 deeltijds ambt van logopedist van 8 uur   8 uur}
- 1 deeltijds ambt van logopedist van 13 uur  13 uur} 85 uur

- 1 deeltijds ambt van kinesitherapeut van 32 uur 32 uur}
- 1 deeltijds ambt van kinesitherapeut van 15 uur 15 uur}
- 1 deeltijds ambt van kinesitherapeut van 16 uur 16 uur}
- 1 deeltijds ambt van kinesitherapeut van 5 uur   5 uur} 68 uur

- 1 deeltijds ambt van orthopedagoog van 31 uur 31 uur} 31 uur

- 1 deeltijds ambt van verpleger van 22 uur 22 uur} 22 uur

Bij beslissing van heden kent de gemeenteraad aan SAIGO Sterrenbos, Don Boscostraat 37 volgende 
betrekkingen, die gegenereerd worden uit toegekende punten uit enveloppen en samengelegde 
punten scholengemeenschap TROTS, toe:
-3/36 zorgcoördinator Master - stafmedewerker scholengemeenschap TROTS

Bijlagen:
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1) Advies schoolraad 2/6/2020
2) Protocol ABOC vaststelling uren- en lestijdenpakket TROTS 2020-2021
3) Protocol ABOC vaststelling plage-uren TROTS 2020-2021
4) Protocol ABOC aanvangsbegeleiding 2020-2021
5) Protocol ABOC vaststelling uren zorg, ICT en administratie 2020-2021

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

30. Functiebeschrijving - financieel directeur - goedkeuring

De functiebeschrijving van financieel directeur, decretale graad, wordt aangepast. 

Bijlage:
1) Functiebeschrijving financieel directeur
2) Protocol functiebeschrijving financieel directeur

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

31. Rechtspositieregeling - sectoraal akkoord/pleegzorgverlof/decretale graden - 
goedkeuring

Op 10 april 2020 sloten de VVSG, de VVP, de drie vakbonden en de Vlaamse regering een nieuw 
sectoraal akkoord af voor de personeelsleden van de lokale en provinciale besturen. Het betreft zowel 
de VIA-personeelsleden (de zorg, de culturele sector en de sociale economie) als de andere 
personeelsgroepen (niet-VIA). Het akkoord bevat twee grote luiken: een koopkrachtverhoging voor 
het personeel van globaal 1,1% vanaf 1 januari 2020 en een engagement van de sociale partners om 
verder werk te maken van een hedendaags personeelsbeleid. Het akkoord is het resultaat van 
maandenlange onderhandelingen. De concrete uitvoeringsmodaliteiten werden vastgelegd in de 
omzendbrief van 28 mei 2020 (KB/ABB 2020/2).
In uitvoering en binnen het kader van het sectoraal akkoord lokale en provinciale besturen 2020 werd 
het volgende bepaald:
1) Vanaf 1 oktober 2020: verhoging van de werkgeversbijdragen van de maaltijdcheques met 0,50 

euro;
2) Vanaf 2020: toekenning 40 € (voor voltijds equivalent) ter gelegenheid van Kerstmis onder de 

vorm van de cadeaubon ’t Mols Kadoke; 
3) Enkel voor 2020: toekenning van 235 € (voor voltijds equivalent) onder de vorm van 

consumptiecheques;
4) Vanaf 2021: toekenning van 160 € (voor voltijds equivalent) onder de vorm van ecocheques;
5) De tweede pensioenpijler voor het contractueel personeel van het woonzorgcentrum wordt 

opgetrokken naar 2,5%; Voor de periode van 1 januari 2020 tot deze verhoging wordt voorzien 
in een eenmalige correctie door middel van een inhaalpremie; De tweede pensioenpijler voor het 
contractueel personeel van het woonzorgcentrum wordt opgetrokken naar 3% per 1 januari 
2022.

Volgende groepen worden hierbij uitgesloten:
− De personeelsleden tewerkgesteld in het kader van artikel 60§7 van de organieke wet van 8 

juli 1976 betreffende de openbare centra voor maatschappelijk welzijn;
− De begeleiders leerlingenvervoer, middagtoezichters en modellen;
− Jobstudenten wat betreft de tweede pensioenpijler, consumptiecheques, cadeaubon en 

ecocheques.
In functie hiervan moet de rechtspositieregeling worden aangepast. 

De rechtspositieregeling bevat momenteel geen bepalingen omtrent verlof voor pleegzorgen.  De wet 
op de arbeidsovereenkomsten van 3 juli 1978 bepaalt dat een contractueel personeelslid die 
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aangesteld is als pleegouder het recht heeft op 6 kalenderdagen pleegzorgverlof per jaar voor het 
nakomen van verplichtingen en het vervullen van taken die verband houden met de plaatsing in zijn 
gezin van een (of meerdere) perso(o)nen. Voor statutaire personeelsleden zijn er in het Vlaams 
Besluit Rechtspositieregeling geen bepalingen opgenomen voor het verlof voor pleegzorgen.  Artikel 
218 van dat besluit bepaalt dat de gemeenteraad nog andere dienstvrijstellingen kan regelen en de 
modaliteiten daarvan kan bepalen. Om pleegzorgverlof mogelijk te maken voor alle personeelsleden 
moet de rechtspositieregeling worden aangepast.

De rechtspositieregeling laat momenteel enkel toe om de functies van algemeen directeur en 
financieel directeur te vervullen via aanwerving. Om bevordering voor de decretale graden mogelijk te 
maken, moet de rechtspositieregeling worden aangepast.

Het overleg- en onderhandelingscomité met de representatieve vakorganisaties van 7 oktober 2020 
leverde protocollen van akkoord af.

Bijlagen:
1) Aanpassingen aan de rechtspositieregeling voor het gemeentepersoneel
2) Protocol sectoraal akkoord lokale en provinciale besturen 2020.
3) Protocol aanpassing rechtspositieregeling voor het gemeentepersoneel in kader van 

pleegzorgverlof.
4) Protocol aanpassing rechtspositieregeling voor het gemeentepersoneel in kader van de 

aanwerving/bevordering van de decretale graden.

Goedkeuring wordt gevraagd. 

------------------------

32. IOK - buitengewone algemene vergadering op 18 december 2020 - goedkeuring 
agenda en vaststellen mandaat vertegenwoordiger

Bij e-mail van 21 oktober 2020 vraagt IOK om de agenda van de buitengewone algemene vergadering 
van 18 december 2020 goed te keuren.

Agenda:
1) Toelichting IOK in Welzijnszorg Kempen/Statutenwijziging
2) Activiteitenplan 2021
3) Begroting 2021
4) Toetreding IOK in OFP Provant
5) Varia

Bijlagen:
1) brief en bijlagen van IOK.

Goedkeuring agenda en vaststellen mandaat vertegenwoordiger wordt gevraagd.

------------------------

33. IOK Afvalbeheer - buitengewone algemene vergadering op 18 december 2020 - 
goedkeuring agenda en vaststellen mandaat vertegenwoordiger

Bij e-mail van 21 oktober 2020 vraagt IOK Afvalbeheer om de agenda van de buitengewone algemene 
vergadering van 18 december 2020 goed te keuren.

Agenda:
1) Activiteitenplan 2021
2) Begroting 2021
3) Toetreding IOK Afvalbeheer bij OFP Provant
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4) Varia

Bijlagen:
1) brief en bijlagen van IOK Afvalbeheer.

Goedkeuring agenda en vaststellen mandaat vertegenwoordiger wordt gevraagd.

------------------------

34. PIDPA - buitengewone algemene vergadering op 18 december 2020 - goedkeuring 
agenda en vaststellen mandaat vertegenwoordiger

Bij brief van 23 oktober 2020 vraagt PIDPA om de agenda van de buitengewone algemene 
vergadering van 18 december 2020 goed te keuren.

Agenda:
1. Nazicht van de raadsbesluiten voor de afgevaardigden. 
2. Begroting 2021 
3. Toetredingen 
4. Benoemingen  
5. Varia 
a) Synergie Pidpa/water-link en samenwerking Pidpa/Aquafin – stand van zaken – toelichting 
b) Vragen van vennoten 
6. Goedkeuring van het verslag van de vergadering 

Bijlagen:
1) brief en bijlagen van PIDPA

Goedkeuring agenda en vaststellen mandaat vertegenwoordiger wordt gevraagd.

------------------------

35. CIPAL - algemene vergadering op 10 december 2020 - goedkeuring agenda en 
vaststellen mandaat vertegenwoordiger

Bij brief van 26 oktober 2020 vraagt Cipal om de agenda van de algemene vergadering van 10 
december 2020 goed te keuren.

Agenda:
1. Toetreding en aanvaarding van nieuwe deelnemers
2. Bespreking en goedkeuring van de begroting voor het boekjaar 2021
3. Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering

Bijlagen:
1) brief en bijlagen van Cipal.

Goedkeuring agenda en vaststellen mandaat vertegenwoordiger wordt gevraagd.

------------------------

36. IKA - algemene vergadering op 18 december 2020 - goedkeuring agenda en 
vaststellen mandaat vertegenwoordiger

Bij brief van 27 oktober 2020 vraagt IKA om de agenda van de algemene vergadering van 18 
december 2020 goed te keuren.

Agenda:
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1. Bespreking in het kader van artikel 432 van het decreet lokaal bestuur van de te ontwikkelen 
activiteiten en de te volgen strategie voor het boekjaar 2021 alsook van de door de raad van 
bestuur opgestelde begroting 2021.

2. Kapitaalverhoging aandelen 5f – vaststelling intekening en volstorting
3. Statutaire benoemingen.
4. Statutaire mededelingen. 

Bijlagen:
1) brief en bijlagen van IKA.

Goedkeuring agenda en vaststellen mandaat vertegenwoordiger wordt gevraagd.

------------------------



23

TOEGEVOEGDE AGENDA GEMEENTERAAD
MAANDAG 9 NOVEMBER 2020

37. Covid19 - motie ondersteuning verenigingen - weigering (SP.a - Tomas Sergooris)

De fracties SP.a, Memo, Open VLD+ en onafhankelijk raadslid K. Boeckx dienen gezamenlijk een 
motie in over de ondersteuning van verenigingen tijdens de COVID-19 crisis.

Goedkeuring wordt gevraagd.

------------------------

Tussenkomsten gemeenteraadsleden agendapunt 37 - Motie ondersteuning verenigingen Covid (2).

Deze motie wordt gezamenlijk ingediend door de fracties sp.a, MeMo, Open VLD+ en onafhankelijk 
raadslid K. Boeckx.

Motie over de ondersteuning van verenigingen tijdens deze COVID-19 crisis.

De Gemeenteraad,
- Gezien de impact van de COVID-19-pandemie op alle Molse verenigingen;
- Gelet op de specifiek voor COVID-19 bedoelde Vlaamse subsidie ter ondersteuning van cultuur-, 
jeugd- en sportverenigingen die voor Mol 569.630,27 euro bedraagt;
- Gelet op het feit dat de gemeente Mol al verschillende financiële ondersteuningen ten aanzien van 
de verenigingen heeft uitgewerkt;
- Overwegende dat in de zitting van de gemeenteraad van 27 juli 2020 goedkeuring werd verleend 
aan het eenmalige subsidiereglement 'noodsubsidies corona voor verenigingen'. (Fase 1)

• waarbij zoveel mogelijk gebruik werd gemaakt van verdelingsmethodes op basis van de 
reguliere subsidiereglementen. Uitgangspunt was dat de subsidies waar deze verenigingen normaal 
beroep op konden doen voor 2020 verdubbeld werden, waarbij het eerste deel verdeeld werd 
volgens de reguliere subsidiereglementen en het extra deel verdeeld werd op basis van de 
bedragen die uitbetaald werden in 2019.

- Overwegende dat in de zitting van 7 september 2020 goedkeuring werd verleend aan het reglement 
'renteloze coronalening cultuur-, jeugd-, en sportsector'. (Fase 2)

• waarbij de renteloze coronanoodlening werd voorzien. Hierdoor ondersteunen we 
verenigingen die extra steun nodig hebben door middel van een renteloze lening;

- Overwegende dat in de zitting van 12 oktober 2020 het reglement 'coronasubsidie voor verenigingen 
periode 1 juni 2020 tot 30 juni 2021' werd goedgekeurd. (Fase 3)

• Waarbij we verenigingen die zake blijven organiseren en blijven werken aan onze sociale 
cohesie willen belonen en ondersteunen;

- Overwegende dat:
• Er nog voldoende financiële ruimte is om een stevige incentive te geven aan cultuur-, jeugd- 
en sportverenigingen die het structureel moeilijk hebben: 

- Mol verkreeg 569.630,27 € aan Vlaamse subsidies 
- In de eerste fase werd 230.417,73 € besteed 
- In de tweede fase werd 70.000,00 € uitgegeven, waarvan 85% wordt terugbetaald 
- Het is voorlopig onduidelijk hoeveel middelen er in de derde fase nodig zijn. 

- Overwegende dat de administratieve bewijslast voor verenigingen die bestaan uit vrijwilligers best zo 
eenvoudig mogelijk is;
- Overwegende dat de crisis nog even zal aanhouden en we nood hebben aan een duidelijk 
reglement, dat ook de komende maanden nog bruikbaar zal moeten zijn;
- Overwegende dat veel mensen en jongeren het moeilijk hebben;
- Overwegende dat verschillende verenigingen niet in aanmerking komen voor deze subsidies;

DE GEMEENTERAAD VAN MOL BESLUIT:
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Artikel 1
Om aan het college te vragen:
- In samenspraak met alle partijen van de gemeenteraad een integraal subsidiereglement uit te 
werken dat aan de volgende voorwaarden voldoet:

• Een eengemaakt integraal reglement voor: 
- alle Molse verenigingen aangesloten bij de Molse cultuur-, jeugd- en sportraad
- elke andere vereniging die aangesloten is bij een adviesraad of gemeentelijk overlegorgaan 
(Mondiaal beleid, Personen met een beperking, het armoedeoverleg, ….)

• Een administratief eenvoudig reglement, waarbij het jaar 2019 als financieel referentiejaar 
kan worden genomen zodat de verschillen in inkomsten en uitgaven gemakkelijk te bewijzen zijn. 
• Het uiten van de ambitie om de verliezen van de verenigingen maximaal te compenseren.

Artikel 2
Om aan het college te vragen:
- Het bedrag van 569.630,27 euro (de verkregen middelen uit het Vlaamse corona-noodfonds) te 
verdubbelen naar 1.139.260,54 euro (gefinancierd uit de eigen middelen)

Artikel 3
Om aan het college te vragen:
- Dit fonds naast de voorgenoemde verenigingen ook aan te wenden voor alle Molse verenigingen die 
initiatieven nemen om kinderarmoede in Mol tegen te gaan en het jongerenwelzijn te bevorderen, 
waarbij het begrip ‘initiatief’ breed wordt opgevat, bv. vrijetijdsbesteding, voedselverdeling, 
onderwijsondersteunende projecten, ... 
- Waarbij effectieve uitgaven dienen te worden bewezen, die minstens gelijk moeten zijn aan het door 
de gemeente Mol verkregen bedrag. 

Raadslid Sergooris (sp.a) stelt dat men het goed vindt dat er al een aantal initiatieven genomen zijn 
om de verenigingen te ondersteunen. Jammer genoeg lijkt het einde van deze crisis nog niet in zicht 
en hoort men bij verschillende verenigingen dat er nood is aan zekerheid, zowel op korte termijn als 
op langere termijn. Men heeft in de vorige gemeenteraad geprobeerd om zo veel mogelijk werk te 
maken van maatwerk. Daarom heeft de oppositie de koppen eens bij elkaar gestoken en een positief 
voorstel gedaan. Zij hebben dat in een motie gegoten, omdat het zeker niet te nemen of te laten is, 
maar om op een positieve manier de discussie eventjes te openen over alle fracties heen. Om te 
kijken of men toch een ander instrument kan ontwikkelen waar meer verenigingen mee gebaat zijn. 
Het uitgangspunt is die zekerheid, een reglement dat de tand des tijds een beetje kan doorstaan. Nu 
is men altijd bezig met afzonderlijke reglementen die af en toe een beetje ad hoc zijn, waarvoor men 
nu een reglement zou kunnen maken dat misschien op langere termijn toepasbaar is. Het 
uitgangspunt zou dan zijn om het financieel verslag van 2019 te gebruiken als startbasis, om van 
daaruit te gaan kijken wat de verschillende verenigingen nodig hebben. Er zijn verenigingen die heel 
weinig opbrengsten hebben, maar ook heel weinig kosten gemaakt hebben dit jaar. Er zijn 
verenigingen die bv. met de huur zitten van gebouwen. Er zijn verenigingen die nog met afbetalingen 
zitten. Elke vereniging is anders. Men kan bv. de fanfare van Sluis niet vergelijken met het Nicacomité, 
en zo kan men honderden verenigingen noemen die elk een andere nood hebben. Daarom heeft men 
geprobeerd om een positief voorstel te doen, waarmee men het gesprek wil aangaan om misschien 
een beter reglement te maken, dat voor die verenigingen langer toepasbaar gaat zijn en de nood kan 
ledigen die sommige verenigingen hebben. Om het voorbeeld van de gemeenschapshuizen te 
handhaven, er zijn veel gemeenschapshuizen die vaste kosten hebben, zoals verenigingen met 
gebouwen en verenigingen die geïnvesteerd hebben. Het principe om daar een bedrag aan toe te 
kennen is goed, maar het ene gemeenschapshuis is het andere niet. Men moet ook eens gaan kijken 
hoe de noden daar leven. Dat is het uitgangspunt waarom men dit geagendeerd heeft.

Raadslid Van Olmen (Open Vld+) zegt dat hij de woorden van raadslid Sergooris volledig onderschrijft. 
Er is hem gevraagd toe te lichten hoe het financiële luik er zou uitzien. Raadslid Sergooris heeft al 
toegelicht dat men er voor staat dat de structurele schuld, zoals men dat genoemd heeft, door de 
gemeente wordt overgenomen. Dat men enerzijds het jaar 2020 uit de boekhouding van de Molse 
verenigingen knipt, en dat men daarnaast ook nog bijkomend initiatieven zou nemen voor degenen 
die het moeilijk hebben. Hoe zou men dat willen betalen? Men heeft veel geld gekregen van 
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Vlaanderen, en men heeft daar gelukkig nog heel wat geld van over. Men heeft gezien in het derde 
punt dat vandaag stond geagendeerd, het subsidiereglement i.v.m. de gemeenschapshuizen, dat het 
gemeentebestuur inderdaad de intentie uit om bovenop een Vlaamse euro een Molse euro te leggen. 
De redenering van de oppositie is dan dat as een gemeenschapshuis daar aanspraak op mag maken, 
daar is men niet tegen maar dan vinden zij dat dit moet kunnen doorgetrokken worden naar alle 
Molse verenigingen en naar alle Mollenaren individueel die het moeilijk hebben. 

Raadslid Van Gompel (MeMo) zegt dat hij zich uiteraard ook aansluit bij de 2 vorige sprekers. Hij wil 
ook nog even benadrukken dat de motie die men indient met de oppositie bedoeld is als een positief 
signaal. Als een constructieve samenwerking en dat men graag zou hebben dat men samen met 
oppositie en meerderheid daar uit geraakt. De uitleg is al gedaan en was redelijk volledig. Hij wil hun 
opzet benadrukken om die vraag te stellen van 1 euro voor 1 euro, dus dat de gemeente hetzelfde 
bedrag besteedt als dat Vlaanderen ons schenkt om de coronanoden op te lossen. De initiële 
bedoeling was om dat geld te gebruiken voor mensen die anders geen gebruik kunnen maken van die 
fondsen. Dan bedoelen zij niet alleen jeugd, sport en cultuur. Maar ook de mensen die in armoede 
zitten. Als men de cijfers van actie MIN ziet, hoe hard de voedselbedeling stijgt, hoeveel mensen 
staan aan te schuiven aan de voedselbank elke zaterdag in Mol. Ook rond jongerenwelzijn en 
ontwikkelingssamenwerking. Want de activiteiten die de verenigingen rond ontwikkelinssamenwerking 
doen vallen ook allemaal weg. Bv. ook in het onderwijs, wat zijn daar de noden aan laptops e.d. Het is 
wel degelijk hun bedoeling dat het stuk dat de gemeente Mol bijlegt prioritair te gebruiken voor 
armoedebestrijding en jongerenwelzijn.

Raadslid Boeckx (Onafhankelijk) zegt dat hij het ook volledig eens is met de rest van zijn collega's. 
Deze uitgangspunten zijn een basis om aan een gemeenschappelijke vraag te voldoen. Hij hoopt dat 
men de discussie kan voeren over deze standpunten.

Schepen De Groof (N-VA) antwoordt dat hij een aantal zaken gaat toelichten die men al doet, want 
men doet meer dan de centen die men Vlaanderen heeft gekregen richting de verenigingen sturen. 
Alle initiatieven die men tot hiertoe al genomen heeft, zijn gestart met een bevraging bij die 
verschillende verenigingen. Men heeft dat ook zeer breed gezien en men heeft zich daarbij niet enkel 
beperkt tot jeugd, cultuur en sport. Praktisch alle steunmaatregelen die men tot hiertoe al getroffen 
heeft zijn daar allemaal voor een stuk uit voortgevloeid. De normale subsidiereglementen werden op 
vraag van de adviesraden aangepast, zodat de verenigingen ook in een jaar zonder veel activiteiten of 
zonder veel werking kunnen beschikken over ongeveer het bedrag waar ze elk jaar op kunnen 
rekenen. In een normaal jaar moeten ze vaak activiteiten, ledenaantal of cursussen bewijzen. Hier 
heeft men alvast niet voor gekozen. Voor sport werd er gewerkt met de dossiers uit 2019, tenzij een 
club er zelf voor koos om toch een nieuw dossier in te dienen. Dat is een eenvoudig systeem, want 
hier wordt gewoon gewerkt met het dossier van 2019, daar moeten de verenigingen niets voor doen. 
Er werd in de vraagstelling ook verwezen naar de administratieve afhandeling daarvan, maar hier is 
dat al niet moeilijk, tenzij ze kozen om een nieuw dossier in te dienen op basis van de cijfers van 
2020. Maar ook dat kennen ze normaal gezien, want dat was het gewone subsidiedossier. Alle 
verenigingen die een renteloze lening hebben lopen, kunnen uitstel vragen, dat werd ook al toegelicht 
op deze raad. Zij moeten gewoon hun vraag richten naar de dienst en dan wordt dat samen met de 
financiële dienst bekeken om te zien of er uitstel van betaling nodig is. Daarnaast was er de verdeling 
van wat er in de gemeenteraad is goedgekeurd als fase 1. Daarin werden de normale subsidies van de 
verenigingen verdubbeld. Dan gaat het wel over jeugd, sport en cultuur. Dat is ook een eenvoudige 
procedure zonder al te veel extra administratieve last voor de betrokken verenigingen. In deze fase 
werden de sportclubs aangesloten bij de sportraad, maar die in normale omstandigheden geen 
subsidie ontvangen ook opgenomen. Zij dienden een eenvoudig invuldocument in te dienen, waarbij 
werd gepolst naar hun ledenaantal en het feit of ze patrimoniumzorg hadden of niet. Dat ze iets 
moesten huren of een erfpacht hadden lopen, dat ze een gebouw hadden dat onderhouden moest 
worden. Dit kon door een eenvoudige verklaring op eer, waardoor de administratieve last zo beperkt 
mogelijk werd gehouden. Op deze manier werden ook deze verenigingen reeds gesubsidieerd. In fase 
2 die op de gemeenteraad werd goedgekeurd is die corona-noodlening naar voor gekomen. Er is 
reeds enkele malen aangehaald dat verenigingen met problemen best eerst aankloppen bij de 
ondersteunende vrijetijdsdienst. Daar wordt hun specifiek dossier bekeken, en heel vaak wordt er dan 
een oplossing gevonden binnen de reguliere maatregelen. Als dat niet kon, bij verenigingen met een 
specifieke problematiek - vaak gaat dat dan om verenigingen die net een grote investering hebben 
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gedaan in hun patrimonium - kunnen die nu een soort van renteloos overbruggingskrediet krijgen. 
Men heeft dat geïnitieerd op vraag van die verenigingen. Dit dossier is inderdaad al wat complexer, 
maar het gaat vaak over een aanzienlijk bedrag dat de gemeente ter beschikking stelt. Voor de 
opmaak van deze dossiers biedt men dan de ondersteuning van de diensten aan. In fase 3 heeft men 
tijdens de vorige gemeenteraad nog enkele zaken goedgekeurd. De belangrijkste pijler daarin was de 
financiële pijler die men wil geven als ondersteuning aan verenigingen of initiatieven die een activiteit 
corona proof willen laten plaatsvinden en hiervoor extra kosten hebben gemaakt. De 
hygiënepakketten die men naar de jeugdbewegingen heeft laten gaan met het kamp zijn ook 
uitgebreid naar de andere verenigingen. Daarnaast is ook de geplande verhoging van de huur van de 
sportterreinen, de indexatie die men had aangekondigd en die normaal in september zou ingaan, 
uitgesteld omwille van corona. Ook hierin denkt men natuurlijk aan de clubs waarvoor in deze tijden 
een verhoging geen goed signaal zou zijn. Zij hebben op dit moment wel andere zorgen. Dat is iets 
dat niet uit die grote pot gaat komen, maar uit de reguliere middelen. Wat heeft men nog gedaan? De 
opmaak van zeer veel protocollen. Natuurlijk is er van elke nieuwe regelgeving die de laatste 
maanden werd uitgevaardigd een vertaalslag moeten gebeuren naar de Molse context. Hierin speelde 
de gemeentelijke crisiscel een belangrijke rol, maar ook de inspanningen van de diensten mogen 
zeker niet vergeten worden. Sportprotocollen vertalen naar een begrijpbare taal voor al onze 
sporttakken is niet altijd even eenvoudig. Ook heel veel individuele vragen van verenigingen die langs 
verschillende wegen tot bij de gemeente zijn gekomen. Die werden individueel bekeken en behandeld, 
want dat was echt maatwerk. Vaak vertrok vanuit deze vraag opnieuw een proces om verschillende 
zaken af te toetsen en zo veel mogelijk uit te klaren en op een goede en begrijpbare manier te 
communiceren naar de verenigingen toe. Een helpdesk functie en hulp bij het opmaken van 
draaiboeken richting verenigingen, en gezien we allemaal meer en meer bereikbaar zijn via sociale 
media, was dat praktisch een 7 op 7 ondersteuning. We kregen regelmatig sms'en, mails, whatsapp's 
of meldingen via facebook binnen buiten de reguliere uren, en daar zijn de diensten mee aan de slag 
gegaan. Logistieke ondersteuning richting de verenigingen, aanpassing van materialen van de 
uitleendienst voor evenementen die toch zijn doorgegaan. Hij denkt hierbij aan enkele grote 
sportwedstrijden die op een andere manier moesten georganiseerd worden. Ook het ontlenen van 
materialen voor bepaalde kampplaatsen. Men heeft op die kampplaatsen materialen geleverd om 
activiteiten corona proof te organiseren, om een speelterrein af te bakenen. Logistiek heeft men het 
onderste uit de kan gehaald. Men heeft een aangepast programma uitgewerkt voor o.a. de 
grabbelpas. Hierin heeft men ook zijn best gedaan om verenigingen te betrekken bij het reguliere 
aanbod en omdat men hen ook nog steeds de kans wil geven om hun werking bekend te maken. Dat 
kan bv. bij sportactiviteiten van de grabbelpas door kinderen te laten proeven van een sportactiviteit 
die ze nog nooit gedaan hebben, in de hoop dat ze dan achteraf als ze zin hebben aansluiten bij een 
club. Heel wat verenigingen hebben zo goed mogelijk communicatieve ondersteuning gekregen. 
Affiches en/of posters voor de jeugdbewegingen die ze mee op kamp konden nemen of die ze op hun 
eigen kampplaats konden uithangen, waarin alle regels nog eens duidelijk werden gemaakt voor hen 
en voor mogelijke bezoekers, want een kampplaats is niet altijd een gesloten gegeven. 
Voorbeeldmails die opgesteld worden voor de sportclubs om naar hun leden of ouders van leden te 
sturen. Je kan het zo gek niet bedenken, maar daar kruipt natuurlijk ook altijd wel wat tijd in. Voor de 
kampen heeft men de hygiënepakketten samengesteld. Dat kwam al vrij snel en was een 
huzarenstukje van de jeugddienst in samenwerking met de aankoopdienst, om dat op een moment 
van schaarste van deze producten toch tijdig te kunnen aanbieden aan onze jeugdbewegingen. Ze zijn 
er ook allemaal zeer content mee geweest en het gemeentebestuur heeft er heel wat positieve 
reacties op gekregen. De grootste pluim moet natuurlijk op de hoed gestoken worden van de diensten 
die dit in een sneltempo en zeer goed hebben geregeld. Er zijn nog een aantal kleine zaken. Men 
heeft dit jaar geen jeugdwerk awards uitgedeeld, maar met het budget dat men hiervoor voorzien had 
heeft men alle jeugdverenigingen nog eens extra ondersteund. Zij hebben allemaal enkele 
aankoopcheques cadeau gekregen voor winkels waar zij spelmateriaal kunnen aankopen. Samen met 
2 ballen, dat was ook weer een beetje symbolisch. Het was ook weer een klein bedrag dat extra naar 
die verenigingen is gegaan, dat niet uit de Vlaamse middelen is gekomen. Op vraag van een aantal 
verenigingen heeft men ook de buitensportaccommodatie van sporthal Den Uyt ter beschikking 
gesteld voor buitentrainingen. De velden, de materialen, de sportbox zijn ter beschikking gesteld van 
een aantal verenigingen die er specifiek om vroegen om buitentraining te organiseren. Uiteraard heeft 
men ook de eigen infrastructuren zo goed mogelijk aangepast, zodat onze verenigingen daar optimaal 
en corona proof gebruik van konden maken, in zoverre het kon en mocht. Dan heeft men, daarvoor 
grijpt hij terug naar het begin van deze legislatuur, ook nog 2 reglementen gestemd waarbij men 
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t.o.v. de vorige legislatuur een mooi bedrag uittrekt richting onze verenigingen. Niet alleen moeten zij 
15% minder betalen op hun renteloze lening, ook op de lopende leningen werd dit toegepast. Er is 
ook een infrastructuurfonds in het leven geroepen waarin men een mooi extra bedrag heeft 
vrijgemaakt dat naar de verenigingen gaat. Dat heeft men trouwens gestemd tijdens de eerste semi-
lockdown. Hij denkt dat dit zowat een grote greep was vanuit de departementen jeugd en sport van 
de talrijke ondersteuning die men vanuit deze diensten aan onze verenigingen geboden heeft en nog 
steeds blijft bieden. Hij wil van deze gelegenheid zeker ook gebruik maken om de medewerkers van 
deze diensten te bedanken voor hun inzet en flexibiliteit van de afgelopen maanden; Ze hebben 
zichzelf helemaal moeten heruitvinden, maar ze hebben dit met veel gedrevenheid gedaan. Het is 
mooi om te zien wat voor een inzet ze de afgelopen maanden aan de dag hebben gelegd. Dit zeker 
ook ter ondersteuning van de vele Molse verenigingen die we allemaal een warm hart toedragen, en 
die het ook helemaal niet gemakkelijk hebben in deze crisis. Men beseft dat dit voor hen ook zeker 
geen gemakkelijke tijden zijn. Daarom stelt men vanuit de diensten ook alles in het werk om hen zo 
goed mogelijk bij te staan.

Raadslid Sergooris zegt dat het knap is wat men allemaal gedaan heeft, dat kan men niet ontkennen. 
Jeugd en sport is 1 deel, en het is heel goed, men heeft daar heel veel voor gedaan, dat betwijfelen 
zij niet, maar het verenigingenveld is breder. De schepen heeft een hele uitleg gedaan over allerlei 
verschillende reglementen die gestemd zijn. Zij hebben die ook altijd goedgekeurd en dat zal men ook 
blijven doen. Ook met het punt dat hier straks ter stemming voorligt. Ze reiken gewoon de hand of de 
meerderheid ervoor open staat om eens na te denken hoe men dat eenvoudiger kan maken voor de 
verenigingen, over hoe men iets meer zekerheid kan geven op langere termijn. Er zijn verenigingen 
die regelmatig bij de gemeente langskomen om hun nood te lenigen. Dan is het ook heel moeilijk om 
op voorhand te plannen. Dat is eigenlijk hun vraag, niet zo zeer dat zij betwijfelen dat er hard gewerkt 
is door de diensten, integendeel. Zou het geen goed idee zijn om het eenvoudiger te maken. Men 
weet nog niet of er een derde golf komt, hij hoopt zeker van niet, maar men is er nog niet vanaf. Het 
gaat nodig zijn dat men zich met een robuust reglement wapent, ook in de tijd dat het bruikbaar is. 
Dat gaat misschien de diensten wat minder belasten. Als men elke keer opnieuw opeen vraag die zich 
stelt, en er gaan er meer en meer komen, altijd terug opnieuw moet aanpassen en altijd terug 
opnieuw alles tot in de puntjes moet gaan bekijken, dan neemt dat ook heel wat baanbreedte weg 
van de diensten. Vandaar die uitnodiging om er samen mee over na te denken en daarnaast kan men 
op het vlak van jeugdwelzijn nog iets extra doen naar verenigingen die daar rond werken. Men mag 
zich niet alleen beperken tot het louter financieren, maar men moet ook zien hoe men als gemeente 
iets extra kan doen om rond het jeugdwelzijn te werken. Rond armoedebestrijding worden de 
verenigingen ook goed ondersteund als ze met vragen bij de gemeente terechtkomen. Daar twijfelen 
zij ook niet aan, maar het zou goed zijn mocht er wat perspectief zijn op langere termijn. Hij denkt 
dat men dan juist die werkdruk een stukje wegneemt als men 1 reglement heeft dat klaar en duidelijk 
is. Dat is hun enige vraag.

Raadslid Van Gompel zegt dat zijn antwoord vergelijkbaar is met dat van raadslid Sergooris. Die motie 
die zij indienen is als uitgestoken hand bedoeld. Schepen De Groof heeft een uitgebreide opsomming 
gedaan van wat er allemaal al gebeurt. Hij had dat ook wel verwacht, maar niemand twijfelt daaraan. 
Hij denkt dat iedereen er zich heel goed van bewust is dat er heel veel ingezet wordt in de gemeente 
Mol, en dat er heel veel financiën worden vrijgemaakt om de hoogste nood te lenigen. Daar is men 
het over eens, maar om dit in een soort van consistent reglement te gieten reiken zij de hand om dat 
samen met de meerderheid te doen. De aanleiding is een beetje geweest toen hij las op de agenda 
dat alle gemeenschapshuizen 5.000 euro gaan krijgen. Dat lijkt hem een beetje vreemd - zij gaan dat 
uiteraard goedkeuren, want natuurlijk is dat belangrijk - dat men geen onderscheid maakt tussen 
gemeenschapshuizen die het financieel heel zwaar hebben en gemeenschapshuizen die zelfs geen 
nood hebben aan die 5.000 euro. Als men dan een onderscheid kan maken dat de gelden 
terechtkomen op de plaatsen waar het echt moet zijn, dat lijkt hen toch prioriteit. Hij herhaalt nog 
eens wat hij daarstraks zei over die inzet op armoedebestrijding en ontwikkelingssamenwerking. Hij 
vindt dat toch wel belangrijk. Hij woont een beetje verder dan het pand waar de wekelijkse 
voedselverdeling gebeurt. Als hij daar elke zaterdag die enorme rij mensen ziet staan aanschuiven, 
dan geeft hem dat een heel klef gevoel. Als hij dan hoort dat er verenigingen geld ontvangen die dat 
niet echt nodig hebben, dan denkt hij dat men dat toch een beetje gerichter kan doen, zodat het geld 
ook beter terechtkomt waar het ook echt nodig is. Schepen De Groof heeft het vooral gehad over 
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jeugd en sport. Het is natuurlijk goed wat daar gebeurt, maar het gemeenschapsleven en het 
maatschappelijke aspect is veel breder dan jeugd, sport en cultuur samen.

Raadslid Van Olmen denkt dat schepen De Groof een mooi overzicht gegeven heeft van het huis dat 
op dit vlak door het gemeentebestuur al heeft gezet, hij bedoelt zowel politiek als ambtelijk. Het is 
geen kritiek die zij geven, maar zij denken wel dat het tijd is om op dat huis een dak te leggen. En dat 
dit ook gebeurt volgens de principes die men zelf al gehandhaafd heeft en die men zelf net ook heeft 
aangestipt. Die administratieve eenvoud, het feit dat dat geld doelgericht wordt toegekend, zoals men 
zelf heeft gedaan door de opgesomde criteria in fase 1. Door in fase 2 zelf aan de slag te gaan met de 
renteloze leningen. Wat dat betreft denkt hij dat het zaak is om dat jaar er echt uit te knippen. Men 
moet die hete koek niet doorschuiven naar de toekomst, er zijn nog voldoende middelen. Er kunnen 
er volgens hem toch ook nog bij gevonden worden, als dat kan voor de gemeenschapshuizen. Dat 
jaar eruit knippen voor die Molse verenigingen die voor de zwaarste uitgaven staan, dat is mogelijk. 
Vandaar hun oproep dat het Vlaams geld en het Mols geld gebruikt moet kunnen worden voor 
degenen die het moeilijk hebben. De schepen heeft een hele uiteenzetting gegeven, maar hoe staat 
het bestuur ten opzichte van de motie?

De burgemeester verduidelijkt waarom de gemeenschapshuizen 1 van de fases is. Men heeft dit al 
van het begin meegenomen en men is heel veel aangesproken door de mensen van de 
gemeenschapshuizen. De ene vereniging wordt uiteraard nog op een andere manier getroffen dan 
een andere vereniging. Men heeft van alle vertegenwoordigers van de gemeenschapshuizen wel een 
mailtje gehad met de melding dat zij normaal verhuren aan verenigingen. Maar de verenigingen die 
geen activiteiten hebben, hebben die ook niet moeten betalen. Overal zijn er enthousiaste 
vrijwilligersgroepen die toch nog lokaal daar in dat dorp ervoor willen zorgen dat het 
gemeenschapshuis er staat. Misschien is dat van Gompel iets kleiner dan een ander, en is het ene wat 
rijker of minder rijk dan een ander, maar bijna overal zijn het overal vrijwilligers die er dag in dag uit 
voor zorgen dat al de verenigingen van dat gehucht een thuis kunnen vinden. Dat vindt het bestuur 
absoluut ondersteuningswaardig. Dat heeft men al van in het begin gedacht, maar men moet ze 
inbouwen in een fase. Men meent dat het nu op zijn plaats is. Men weet dat dorpenbeleid 1 van de 
speerpunten is die men deze legislatuur opgestart heeft. Men had daarvoor ook middelen voorzien. 
Natuurlijk in coronatijden is het moeilijker om naar de dorpen te gaan. Het lijkt hem dan ook logisch 
dat men met die co-financiering vanuit echt bestaande middelen die voorzien waren om naar 
dorpenbeleid te gaan, zuurstof geeft aan onze gemeenschapshuizen zelf. Dat is een bewuste keuze 
waar iedereen wel van aanvoelt dat elke euro zeer goed besteed zal zijn. Hij is ook al heel blij dat 
men van het nieuwe reglement naar gemeenschapshuizen toe al 112.500 euro subsidies voor 
uitbetaald heeft. Er zijn al 2 gemeenschapshuizen die daar goed gebruik van gemaakt hebben. Van de 
infrastructuursubsidies voor jeugd-, sport- en cultuurverenigingen heeft men ook al dit jaar bijna 
100.000 euro uitgekeerd, voor een aantal verenigingen gronden gekocht. Hij vindt die uitgestoken 
hand van de oppositie een heel mooi signaal dat men krijgt. Eenieder in de gemeenteraad, ook het 
Vlaams Belang, vindt verenigingen belangrijk. In de crisis bouwt men dingen op. Men krijgt centen 
van Vlaanderen, men wil snel zijn en krijgt soms commentaar dat men te snel is en niet naar de 
adviesraden gaat. Men heeft fase 1, fase 2 en fase 3, en dat bouwt op. Fase 1 was naar alle 
verenigingen toe, en heeft men aan iedereen dezelfde werkingssubsidies gegeven, alhoewel sommige 
verenigingen minder werk zouden hebben. Men heeft die gehouden en men heeft die verdubbeld naar 
iedereen toe als een serieus signaal dat men zorgzaam is voor het verenigingsleven in Mol. Fase 2 is 
er op een gegeven moment gekomen omdat men absoluut naar de toekomst toe wil dat er nog 
activiteiten georganiseerd worden. Verenigingsleven binnen de charters kan, ook via de veiligheidscel, 
via de dienst evenementen. Men heeft iedereen proberen bij te staan. Ook daar heeft men budget 
voor vrijgemaakt. Nu zijn er subsidies voor de gemeenschapshuizen. Ook de armoedeverenigingen 
neemt men al mee vanaf dag 1. Wat hij het belangrijkste vindt, en hij hoopt dat men daar allemaal op 
1 rij kan staan, men wil geen faillissementen van bedrijven, maar men wil dat ook niet van onze 
verenigingen. Dat is dezelfde insteek die men absoluut moet beogen. Daarom is het des te 
belangrijker dat alle adviesraden alle verenigingen bevraagd hebben, en zij zullen dat blijven doen. 
Daar waar de problemen heel groot zijn, gaat men met de verenigingen spreken en oplossingen 
zoeken. Hij weet niet of er 1 toverreglement gaat kunnen gevonden worden om dat allemaal te doen. 
Hij vindt het eerder pragmatisch vanuit jarenlange ervaring dat dit niet het geval is. Maar wel overal 
goed luisteren, alles detecteren, de juiste dingen benoemen. Armoedeverenigingen zijn de juiste 
dingen waar nog moet gesteund worden, net zoals jeugdwelzijn. Veel collega's zullen nog aanvullen. 
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Hij denkt dat dat veel logischer is dan 1 alomvattend reglement. Daar is hij persoonlijk niet zo'n fan 
van. Men moet niet zeggen dat de uitgestoken hand niet wordt aangenomen, want dat is helemaal 
niet zo. Voor heel wat doelgroepen die de oppositie genoemd heeft moet men de komende weken 
maar iets doen. Op het armoedeoverleg staat ook geagendeerd wat men van het fonds naar daar kan 
doen. Naar jeugdwelzijn is de inzet in de Kempen even hoog naar jongeren toe. Hoe kan men daar 
het JAC nog meer op kracht krijgen? ... Laat ons al die dingen maar samen bekijken. Een eenvoudige 
verdubbeling van middelen is eerlijk gezegd niet zo gemakkelijk. Onze diensten hebben al heel wat 
inspanningen gedaan, ook steeds gesteund door de gemeenteraad, al was het soms kort dag en heeft 
men niet altijd mee kunnen nadenken. Men heeft het wel allemaal mee gesteund, waarvoor dank. 
Men werkt daar op verder. 1 reglement dat dat allemaal oplost lijkt hem iets moeilijker te zijn, maar 
de filosofie deelt hij wel helemaal. Zorgen dat het verenigingsleven in Mol bloeiend blijft, ook nog 
binnen 2, 5 en 10 jaar, fundamenten leggen. Hij denkt dat men heel duidelijk in deze beleidsperiode 
aangetoond heeft dat daar ook een enorme prioriteit ligt, en die blijft daar liggen. Er zijn nog heel wat 
collega schepenen die het pleidooi van schepen De Groof over jeugd en sport gaan aanvullen, want er 
zijn nog heel wat andere verenigingen.

Schepen Valgaeren (N-VA) zegt dat het voor haar heel belangrijk is dat men als bestuur probeert een 
structureel beleid te voeren. Door corona heeft men een aantal extra keuzes moeten maken. Men 
heeft daarvoor extra middelen gekregen vanuit Vlaanderen. En er zijn ook een aantal keuzes heel fel 
op scherp gezet. Men heeft ook een aantal dingen gedaan die waarschijnlijk bestendigd zullen 
worden, omdat men ziet dat die goed zijn. Als ze dan hoort zeggen dat het nu aan de gemeente is om 
de structurele schuld over te nemen van die verenigingen, of voor alle verenigingen en Mollenaren die 
het moeilijk hebben dat financieel op te lossen, dan is dat een structureel beleid dat men moet voeren 
en nu niet corona gewijs moet oplossen met middelen die men nu krijgt van Vlaanderen. Je kan 
natuurlijk wel, door hetgeen ons nu overkomt, keuzes die men moet maken, zeggen waar men meer 
op moet gaan inzetten, wat men beter gaat moeten aanpakken en wat belangrijk is. Maar men gaat 
niet de problemen van alle verenigingen en van alle Mollenaren die het financieel moeilijk hebben met 
die corona middelen kunnen oplossen. Men gaat gewoon goede keuzes maken en een structureel 
beleid voeren. Dat is volgens haar hetgeen men allemaal voorop heeft staan. Met die 500.000 euro 
gaat men de problemen die men nu heeft aangehaald niet oplossen. Men gaat inzetten op 
jeugdbeleid, men gaat inzetten op armoedebestrijding, men gaat inzetten op mondiaal beleid. Wat 
doet men wel? Men zet in op blijven bewegen, wat heel belangrijk is. Men heeft hiervoor op RTV een 
lessenreeks lopen gehad en men gaat dat nu opnieuw financieren. Dat zijn dingen die blijvers kunnen 
zijn en die goed zijn om mensen in beweging te houden, ook in deze coronatijden. Men heeft 
structureel beleid en ad hoc beleid. Zij zou die 2 toch niet door elkaar willen halen. Vanuit cultuur en 
mondiaal beleid werden de verenigingen bevraagd. Men heeft in functie van de verenigingen gedaan 
wat hun vraag was. Dat zijn ook hun aanspreekpunten. Zij sluit zich aan bij de collega's dat de 
diensten goed werk geleverd hebben. Maar misschien wil men wel allemaal hetzelfde, wat niet 
betekent dat het bestuur de motie gaat goedkeuren.

Schepen Soeffers (N-VA) wil zich even richten tot de mensen die spraken over armoede. Zij is de 
eerste om te zeggen dat er heel veel mensen het moeilijk gaan krijgen. Dat heeft zij ook altijd in de 
vorige gemeenteraden al aangehaald. Heel veel observaties wijzen dat uit en me ziet dat natuurlijk 
ook druppelgewijs bij hen op de dienst binnenkomen. Het zijn zeker niet de doorsnee mensen die men 
normaal ziet op de sociale dienst die het moeilijker krijgen, integendeel zelfs. Wat betreft de werking 
in de richting van de armoedeverenigingen heeft men er wel heel wat. Het is niet enkel Actie Min die 
onze armoedeverenigingen en ons bestuur ondersteunt bij het vertegenwoordigen van mensen in 
armoede. Men heeft het dagelijks bestuur armoedebeleid en daar is men bezig met een traject. Men 
wil structureel te werk gaan. Men heeft met die mensen een gesprek gehad en daar gaat men kijken 
wat hun visie is richting de toekomst. Het grote beeld, niet enkel corona, maar natuurlijk zal corona 
daar een grote rol in spelen, omdat ze een grote druk zien. Men wil zeker inhoudelijk gaan 
ondersteunen. Voedselbedeling is er, daar kan men niet rondom kijken. Die is er en die moet er nu 
momenteel zijn voor de verschillende mensen die nog niet in de hulpverlening terecht zijn gekomen. 
Men wil inhoudelijk ondersteunen en dat wil zeggen dat men zo veel mogelijk mensen in begeleiding 
wil krijgen, want voedselbedeling zou iets tijdelijk moeten zijn voor de meeste mensen. Er zullen er 
altijd zijn die niet in de hulpverlening terecht kunnen komen omwille van andere redenen. Maar de 
meeste mensen zouden in de richting van de sociale dienst kunnen geleid worden, zodat 
voedselbedeling tijdelijk is. Nu zal dat wel even de hoogte in schieten, want dat ziet en hoort men 
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ook. Actie Min ontvangt nu meer gezinnen dan anders. Maar ook daar ondersteunt de gemeente 
financieel en dat zal men ook blijven doen. Momenteel zullen er altijd ad hoc beslissingen moeten 
genomen worden. Men weet niet hoe lang corona gaat blijven, men weet niet of er een derde golf 
gaat komen en wat dat gaat doen met Actie Min. Het is heel belangrijk dat men inhoudelijk als sociale 
dienst en als bestuur kan ondersteunen bij de armoedeverenigingen en dat men daar samen verder 
schrijft aan dat verhaal. Men gaat een armoedevereniging zeker niet kunnen vergelijken met een 
andere vereniging. Daar zijn zeker andere noden, die men samen met hen moet aanpakken. Dat kan 
niet in 1 eendrachtige motie gegoten worden als men het over die verenigingen hebben. Men staat er 
zeker voor open om die mensen te helpen. Dat doet men nu al en dat zal men ook in de toekomst 
blijven doen. 

Schepen Heurckmans (CD&V) zegt dat er al heel veel gezegd is, maar zij wil nog even aanvullen 
vanuit haar armoedebeleid. Men heeft inderdaad verschillende verenigingen in Mol, waaronder Actie 
Min, maar ook Min Mol, Ons Huis, Divoge. Het is heel belangrijk dat men van al die verenigingen hun 
noden hoort, en dat samen met hen gaat bespreken, en dat men daar dan ook bepaalde acties en 
eventueel budgetten aan kan koppelen. Zij hoopt dat alle fracties mee die eenmalige subsidie voor het 
infrastructuurfonds van de gemeenschapshuizen goedkeuren. Het bestuur heeft er zelf 22.500 euro 
vanuit het dorpenbeleid voor uitgetrokken. Men merkt toch dat zij echt die nood hebben allemaal, 
door het feit dat er geen inkomen is. Het zijn toch altijd minstens 4 tot 20 verenigingen die daar actief 
zijn. Zij zal zelf vanuit het dorpenbeleid daar de volgende jaren nog heel sterk op inzetten, en 
daardoor ook heel blij door die extra 100.000 euro per dorp. 

Schepen Belmans (N-VA) wil nog even aanvullen en benadrukken dat men voor al de senioren hier in 
Mol, die toch tot de zeer kwetsbare groep behoren i.v.m. Covid, alles in het werk hebben gesteld om 
die mensen te blijven bereiken nu de reguliere werking weg is gevallen. Men heeft vooral ingezet op 
het behouden of het creëren van contact met die mensen via mailing, via briefwisseling. Daar komen 
ze niet allemaal voor in aanmerking, en men heeft dan vooral in de nieuwsbrief, die nog niet zo lang 
aan de orde was hier in Mol, een tandje bijgestoken. I.p.v. maandelijks heeft men die veertiendaags 
laten verschijnen. Op die manier kon men met de senioren contact houden, communiceren, leuke 
dingen uitwisselen, de regels nog eens goed uitleggen, de hand reiken voor hulp of hen minstens de 
weg wijzen. In augustus heeft men ook een speciale nieuwsbrief uitgegeven, waarin duidelijk stond 
dat men klaar staat voor hen. Ook nu met alle belangrijke informatie, welke diensten er actief blijven 
ook tijdens corona, de basisregels, ... Die dingen hebben ook voor onze diensten heel wat extra 
kosten met zich meegebracht, en die worden ook door de gemeente gedragen. 

Schepen Verbeke (N-VA) zegt dat hij nog 1 ding wil toevoegen. Hij is schepen van financiën en men 
moet natuurlijk ook zien dat naast de verenigingen en de middenstand ook de gemeente niet failliet 
gaat. Uiteindelijk wordt daar voorgesteld om zo maar eventjes 580.000 euro op tafel te leggen. Dat 
vindt hij spijtig aan de motie. Hij heeft het gevoel dat iedereen terecht bezorgd is en dat iedereen wil 
nadenken over hoe men dat als gemeente moet aanpakken. Dan vindt hij dat artikel in die motie 
spijtig, omdat men ook weet dat men dat niet zo maar uit de toverhoed kan halen, en dat men als 
gemeente al enorme inspanningen gaat moeten doen om sowieso de budgetten in orde te houden. 
Op de verschillende gemeenteraadscommissies is wel duidelijk gesteld dat men toch wel op financieel 
vlak voor de gemeente voor enorme uitdagingen staat. Men heeft in het schepencollege al een 
belangrijke oefening gedaan, omdat men gelooft dat men besparingen moet doen en dat men niet 
naar nieuwe inkomsten gaat moeten kijken. Er zijn heel veel zaken waar men serieuze 
inkomstenverliezen gaat hebben. Nu moet men natuurlijk ook zien dat men als een goede huisvader 
de financiën blijft beheren. Daarom vindt hij het spijtig dat dat in die motie staat. 1 zaligmakend 
reglement zal niet eenvoudig zijn. Hij stelt voor een poging te doen en te zeggen wat er in moet 
staan. Die koppeling van 1 op 1 is gemakkelijk om op papier te zetten, maar niet evident om in de 
praktijk uit te voeren, omdat men ook weet dat het voor de gemeente budgettair een heel moeilijk 
jaar zal zijn.

Raadslid Van Olmen gaat kort repliceren op hetgeen er gezegd is. De burgemeester geeft aan dat hij 
van alle gemeenschapshuizen vragen heeft gekregen. Dan komt hij terug op het punt dat raadslid 
Vanhoof daarstraks gemaakt heeft, en dan had hij dat ook graag in het dossier zien zitten. Hij denkt 
dat er ook andere Molse verenigingen zijn, en dat is ook de insteek van hun voorstel, die datzelfde 
aan de hand hebben. Aan schepen Valgaeren antwoordt hij dat het niet de bedoeling is om met geld 



31

te gaan smijten. Het is wel de bedoeling om te kijken wat de uitgaven en wat de inkomsten zijn in 
2020. Zit daar een gat, dan gaat men kijken naar de inkomsten van 2019, en dan is men bereid 
maximaal dat bij te speten als gemeentebestuur. Dat is hetgeen men had voorgesteld. T.a.v. schepen 
Verbeke zegt hij dat als hij als hoeder van de kas het moeilijk heeft met het artikel i.v.m. de 
financiering, maar met de rest meer voeling heeft, dat er een aantal artikels zijn en dat hij in de mate 
van het mogelijke bepaalde principes toch kan meenemen. Desgevallend voorbehoud maken voor de 
financiering ervan, in hoeverre dat dan technisch mogelijk is. Enerzijds hetgeen dat men t.a.v. de 
verenigingen wil doen en anderzijds hetgeen men wil doen t.a.v. mensen in armoede. Hij heeft hier 
heel veel elementen gehoord die hun motie onderschrijven. Hij ziet niet zo goed in waarom men dit 
niet met z'n allen zou goedkeuren.

Raadslid Sergooris zegt dat hij niet gaat blijven argumenteren. Hij vindt het een beetje jammer dat 
men naast elkaar praat. Het voorstel is goed bedoeld en heeft voordelen naar duidelijkheid toe. Men 
zou er echt van verschieten, maar er zijn nog veel verenigingen tot bij wie nog geen fase geraakt is. 
Het zijn niet allemaal grote verenigingen, want hij is er zeker van dat die allemaal bereikt worden, 
maar niet allemaal. Maar fase 3 is een moeilijke fase, administratief en niet dekkend voor alles. Hij 
vindt het soms jammer dat men elkaar probeert te overtuigen. Die nieuwsbrief van seniorenraad is 
knap dat men dat doet, maar dat heeft toch niks te maken met hetgeen zij hier brengen. Zij proberen 
hier een goed voorstel te doen, de discussie te openen en proberen mee te werken. Als het bestuur 
daarop zegt dat het goed gedaan is en dat zij dezelfde bezorgdheid delen, dan is dat heel goed en 
niet echt onlogisch, omdat we allemaal mensen zijn die sociaal voelend zijn en het beste voor hebben 
voor de verenigingen. Dan moeten zij maar zeggen dat het bestuur maar verder moet doen zoals het 
nu gebeurt, want dat zal wel goed zijn. Als ze een vraag krijgen, verwijzen zij die door naar de 
gemeente. Dit komt wel van ergens. Dit komt van verenigingen die hen contacteren. Zij zijn zelf ook 
allemaal lid van verschillende verenigingen die ook aan hen vragen stellen die door deze motie voor 
een stuk worden opgelost. Het is niet zo dat zij dit zo maar bij elkaar hebben geschreven om hun 
groot gelijk te halen, integendeel. Men moet proberen om samen te werken. Hij zou het heel knap 
vinden mocht men nu gewoon niet proberen om elkaar te overtuigen dat de eigen aanpak het beste 
is. Maar gewoon zegt dat men die principes onderschrijft en er samen voor gaat. Als men dat als 
gemeenteraad niet kan in deze tijden, dan gaat het heel moeilijk worden. Toen hij daarstraks de 
derde golf aanhaalde zag hij schepen Verbeke knikken, dus hij denkt dat die zijn hart daar voor 
vasthoudt, maar zij ook. Dan moet er zekerheid komen en dan moet men niet altijd ad hoc zitten te 
werken. Dat gaat op termijn ook heel veel geld kosten en misschien nog meer dan het bedrag dat zij 
hier vooropstellen. Men heeft allerlei experts in de gemeente op de financiële dienst en op de diensten 
die hun veld goed kennen. Laat die er dan over discussiëren. Hij vindt dat men in deze discussie 
elkaar probeert te overtuigen van smijt die motie maar weg en wij doen verder want we zijn goed 
bezig. Hij denkt dat men toch moet proberen om naar elkaar toe te komen, en als dat niet kan zou hij 
het echt heel jammer vinden. Zij komen nu met een positief punt en worden gewoon met een kluitje 
in het riet gestuurd. Men moet de motie niet goedkeuren, maar het zou een knap signaal zijn als men 
zou zeggen dat men de motie zou parkeren naar een commissie waar men er samen over na kan 
denken. Dan kunnen zij tenminste hun inbreng doen. Hier een uur zitten te discussiëren en dan 
zeggen dat men het wegstemt en dat alles blijft zoals het was, zou hij heel jammer vinden.

Raadslid Van Gompel gaat er ook niet te veel woorden meer aan vuil maken, want de toon is gezet. 
Het is voor hem wel duidelijk waar het hier naartoe gaat. Hij vindt het bijzonder jammer dat het op 
deze manier moet gebeuren. Men heeft van elke schepen en opsomming gehad van wat hij/zij 
allemaal doet, een beetje de goed nieuws show. Schepen Verbeke zegt zelfs dat hij spijtig vindt dat zij 
het idee van die verdubbeling van dat bedrag van Vlaanderen in die motie zet, alsof zij dat er maar 
voor de lol opzetten en er niet bij stil staan wat daar de gevolgen van zijn. De coronacrisis is iets 
uniek. Men moet er absoluut voor zorgen dat de mensen die nu uit de boot vallen terug aan boord 
kan krijgen. Dat wordt een beetje weggewuifd door te zeggen dat men toch goed bezig is. Dat men 
die motie van de oppositie niet nodig heeft en dat men het zelf kan. Hij vindt het ook ongelooflijk 
jammer dat men de koppen niet bij elkaar kan steken om dan toch een consistent systeem erin te 
zoeken. Hij hoort schepen Valgaeren zeggen dat structureel belangrijk is en niet ad hoc. Dit was 
eigenlijk een plan om structureel te zijn in heel deze problematiek. Hij vindt het heel jammer. Er 
worden hier vanalle dingen bijgehaald die niets met de motie te maken hebben. Schepen Belmans 
somt daar een aantal dingen op. Schepen Valgaeren begint over Mol beweegt. Allemaal hele leuke 
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toffe dingen, maar de essentie die in hun motie staat, daar gaat het niet over. De oppositie wordt 
duidelijk met een kluitje in het riet gestuurd. Laat ons erover stemmen en dan ziet men wel.

Raadslid Molenberghs (Vlaams Belang) zegt dat ze eerst en vooral de gemeente al wil bedanken voor 
hetgeen zij al gedaan hebben in deze coronacrisis. Iedereen heeft van haar al een chatbericht gehad. 
Nu heeft zij van iemand uit de gemeenteraad een berichtje gehad om dat effectief ook live even te 
brengen. Heel kort over dit punt. Het Vlaams Belang steunt dit punt volledig. Zij willen mee zoeken 
naar oplossingen. Zoals de burgemeester al zei ligt iedereen wakker van die financiële problemen rond 
de coronacrisis. Ook hetgeen schepen Valgaeren zei, 500.000 euro is een heel bedrag, en dat zal voor 
de gemeente heel moeilijk zijn. Maar men kan ook niet alles oplossen met geld. Samenwerken, zoals 
in dat persbericht stond, men ook ook rond andere dingen samenwerken. Er zijn mensen die het 
mentaal moeilijk hebben, dat is ook al een groot probleem. Zij zegt tegen de rest van de oppositie, als 
ze willen samenwerken, het Vlaams Belang reikt de hand nog altijd uit. In hetgeen er in de pers 
verschenen is stonden 3 dingen: oppositie, samenwerken, unicum. Daar klopt niet veel van. Zij 
betreuren het dat men nog altijd het Vlaams Belang links laat liggen. Zij werken er ook graag aan 
mee. Zij zien die armoede ook niet graag. Dat de verenigingen niet toekomen met hun geld en al die 
financiële toestanden zien zij ook niet graag. Dat wou zij even kwijt.

De voorzitter stelt voor om terug te gaan naar punt 3, zoals men daarstraks heeft afgesproken om de 
stemming ervan even uit te stellen. Hij heeft nog 1 keer het woord aan raadslid Van Gompel en dan 
wil hij dit punt afsluiten.

Raadslid Van Gompel zegt dat hij graag de stemming wil vragen over die motie.

De voorzitter antwoordt dat men dat zo dadelijk zal doen, maar dat men eerst terug gaat naar punt 3 
om over te stemmen. Na de stemming komt hij terug naar dit punt, omdat de afspraak van daarstraks 
was om dat in de juiste cronologie te doen. Hij vraagt de stemming over punt 3. Als men niet akkoord 
is of men zich wenst te onthouden, stelt hij voor om het handje in het systeem op te steken. Hij ziet 
dat schepen Schoofs het handje opsteekt en vraagt of hij dat kan toelichten.

Schepen Schoofs (Open Vld+) denkt dat hij misschien ook mag spreken namens de indieners van de 
motie. Het is voor hen duidelijk dat zij vandaag ook de gemeenschapshuizen willen steunen, maar niet 
alleen bestuurders van gemeenschapshuizen liggen wakker van de rekeningen die op het einde van 
de maand moeten betaald worden. Het is zoals schepen Valgaeren al zei, men heeft nood aan 
structuur. Ook verenigingen hebben nood aan structuur. Laat ons samen zoeken naar een structureel 
reglement dat volledig dekkend is voor alle verenigingen. Met die kanttekening gaat zijn fractie punt 3 
positief ondersteunen als Open Vld+-fractie, maar hij veronderstelt dat ook de andere fracties, de 
indieners van de motie hetzelfde stemgedrag gaan onderschrijven.

De voorzitter zegt dat hij geen handjes ziet, dus punt 3 wordt unaniem goedgekeurd. Hij komt nu 
terug op het punt van de motie. Men heeft een zeer uitvoerige toelichting gehad van beide kanten. Er 
zijn ook zeer waardevolle inbrengen zijn gebeurd, maar dat het ook wel duidelijk is geworden uit het 
antwoord dat door de burgemeester en de diverse schepenen is gegeven de motie zoals ze vandaag 
geagendeerd wordt, dat men niet 100% op dezelfde lijn zit, en dat het debat misschien best verder 
wordt gezet in een commissie. Men kan 2 zaken doen. Ofwel wordt er formeel gestemd over de motie, 
maar men weet wat de antwoorden zijn geweest van de schepenen. Ofwel stemt men daar vandaag 
niet over en zet men dit debat verder in de bevoegde commissies. Hij weet niet of daar meningen 
over zijn?

------------------------
38. Europese Disability Card (EDC) (Onafhankelijk - Koen Boeckx)

Beste, ik stelde op 17 juni rechtstreeks een vraag naar schepen Soeffers ivm de Europese Disability 
Card of kort weg EDC.
Deze kaart geeft mensen met een handicap makkelijker toegang tot cultuur, sport en 
vrijetijdsbesteding. Ze biedt u als persoon met een handicap specifieke toegangstarieven of andere 
voordelen bij cultuur, vrije tijd of sport.
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U kan met deze kaart bij de deelnemende partners genieten van kortingen, brochures in eenvoudige 
taal, vlottere toegang tot attracties, assistentie, gespecialiseerde gidsen, … 
De EDC geldt als bewijs dat u erkend bent als persoon met een handicap.
Het ware prachtig als tijdens deze coronatijd hiervoor de weg werd opengemaakt en deze kaart in Mol 
werd ingevoerd omdat na corona weer heel veel mensen, en ook deze met een handicap, de weg 
zullen gaan zoeken naar cultuurbeleving, sport en vrije tijdsbeoefening.
De schepen antwoorde me toen dat Mol met dit initiatief bezig was. Daarna bleef het stil tot ik deze 
vraag terug naar het secretariaat richtte en men me daar doorverwees met de betreffende bevoegde 
dienst welke me op het hart drukte dat deze kaart zeer snel zal worden ingevoerd en er zelfs bij 
invoering een bewijs naar mij zou worden doorgestuurd. Naar ik meen is dit toch ook weeral een 
aantal weken geleden  en met alle begrip voor deze coronatijd maar ik blijf bij deze op mijn honger 
zitten.
Daarom en omdat ik dit voor deze mensen belangrijk vind, opnieuw de vraag: wanneer en op welke 
manier wordt de EDC in Mol geintroduceerd?

------------------------
39. Licht, versiering zorgt voor warmte en verbondenheid (Onafhankelijk - Koen 

Boeckx)

Kan de gemeente er niet over nadenken om de kerstversiering in de helft van november in Mol te 
hangen. Het zou volgens mijn inziens een mooi gebaar zijn naar alle burgers toe om hen op deze 
manier een hart onder de riem te steken en om in deze donkere periode toch nog een beetje vreugde 
en hoop te brengen.

------------------------
40. Zorgen over de kinderen en de jeugd (SP.a - Masha Celen)

Met de nieuwe verstrengingen lijkt het me aangewezen (nogmaals) de aandacht te vestigen op onze 
(kwetsbare) kinderen en jeugd.  Voor de Molse studenten wordt het zo weer een stevige uitdaging om 
de moed niet te verliezen de komende maanden. De bibliotheek is weer gesloten en studenten met 
een onrustigere thuissituatie of studenten die graag en beter op verplaatsing studeren hebben geen 
toevluchtsoord. Ook het terug meer online les volgen zal voor heel wat scholieren geen sinecure zijn. 
Bij de vorige lockdown werden ruimtes in de gemeente voorzien voor studenten om te studeren, het 
lijkt mij aangewezen dit initiatief zo snel mogelijk terug op poten te zetten. Daarnaast herhaal ik mijn 
vraag om ook ruimtes te voorzien voor jongeren om examens af te leggen of online lessen te volgen.
We vinden het positief dat speelterreinen open kunnen blijven. Het lijkt ons belangrijk dat kinderen en 
jongeren een frisse neus kunnen blijven halen en hun gedachten moeten kunnen verzetten. Samen 
met de buurgemeenten besloot Mol echter snel het skatepark te sluiten, terwijl dit volgens de regels 
wel zou kunnen openblijven. Vanwaar die beslissing?
Daarnaast annuleerde Mol al snel ook alle activiteiten voor -12 jarigen. Ook deze beslissing heeft veel 
impact. Tot wanneer zal deze maatregel in stand worden gehouden? We horen van verschillende 
ouders dat de communicatie en beslissingen over de -12 jarigen vragen en onduidelijkheid oproepen. 
Mogen ouders met hun kind en een vriendinnetje gaan wandelen, of niet? Mag een klein neefje of 
nichtje komen spelen? Het blijkt allemaal niet zo duidelijk. 
Het is goed dat Mol alles op alles zet om het virus in te dijken. Maar hoe zorgen we ervoor dat we 
kinderen en jongeren niet in de kou laten staan?

------------------------
41. Masterplan Keirlandse Zillen (SP.a - Paul Vanhoof)

Een jaar geleden bleek er een doorbraak te zijn in het dossier van de Keirlandse Zillen. De 
omwonenden zouden geïnformeerd worden. Het dossier zou snel naar de Gemeenteraad komen. 
Ondertussen hebben we niets meer vernomen over dit dossier. Wat is de stand van zaken?

------------------------
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42. Timing wegenwerken (Memo - Solange Abbeloos)

Meermaals hebben er op hetzelfde tijdstip, op verschillende plaatsen wegenwerken plaatsgevonden in 
Mol-centrum. Dit bemoeilijkt de circulatie op sommige routes.
Kan dit bij de geplande werken in de toekomst beter op elkaar afgestemd worden?

------------------------
43. Toegang Verlipark (Memo - Koen Van Gompel)

Het officiële adres van bedrijvenpark Verlipark in Mol Donk is Emiel Becquaertlaan 2. Het meeste 
vrachtverkeer wordt dus ook naar daar gestuurd om het terrein op te rijden. Grote vrachtwagens met 
oplegger kunnen vaak de bocht niet nemen om binnen te rijden en zorgen voor overlast en 
gevaarlijke verkeerssituaties. Kan overwogen worden om het officiële adres van het bedrijventerrein 
te wijzigen naar Lichtstraat? Zo kan het verkeer rechtstreeks van de hoofdbaan het Verlipark terrein 
oprijden, wat zorgt voor een veiligere en meer logische verkeersafwikkeling.

------------------------
44. Afsluiting Postelse bossen (Open VLD - Hans Schoofs)

In navolging van de eerdere bespreking over de intentie van het Agentschap Natuur en Bos (ANB) om 
de toegang te verbieden voor de wandelaar en de recreant van 50 ha bossen in Postel zouden wij 
volgende vragen willen stellen:
- Voorafgaand aan het Openbaar Onderzoek is er sprake om een informatieronde te organiseren. Hoe 
zal deze verlopen in Corona-tijden? Wat is de verdere timing?
- Wat is het standpunt van de meerderheid in deze?

------------------------


